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Zupana obiskali odličnjaki in minimaturanti

11. junija je župan Miran 
Vuk v prostorih občine Zavrč 
slovesno sprejel odličnjake 
Osnovne šole Cirkulane-Zavrč, 
enota Zavrč. Letos so bili odlič
njaki trije: Kristina Kuča, Ana 
Težak in Klemen Kokot.

Zupan je z njimi sproščeno 
pokramljal o njihovih načrtih

za prihodnost, jih pohvalil za 
odličen uspeh ob koncu šol
skega leta in koncu osnovno
šolskega izobraževanja. Poda
ril pa jim je tudi simbolična 
darila, knjigo Narodi sveta, ki 
dokazuje, kako pisan je svet, 
koliko bogastva in zanimivih 
podob se skriva okoli nas. Za 
konec jim je zaželel uspešno

Posebej lepo je bilo v družbi najmlajših - letošnjih završkih minimatu- 
rantov.

Foto: Marjana Logar Kelc

Župan Miran Vuk je ob koncu šolskega leta čestital odličnjakom ter 
jim zaželel uspešno šolanje tudi vnaprej.

nadaljnje šolanje ter da naj 
ostanejo odprti in dojemljivi 
za svet okoli sebe.
V ponedeljek, 21. junija, pa 

je župan sprejel še minimatu- 
rante, torej malčke, ki gredo 
jeseni v prvi razred osnovne 
šole. K županu na obisk so 
prišli predvsem tisti, ki so do 
sedaj obiskovali enoto vrtca 
Zavrč, pri OŠ Cirkulane-

Zavrč, enota Zavrč. Mali obi
skovalci so županu z veseljem 
povedali, kaj vse so se v vrtcu 
naučili. Zaupali so mu tudi, 
da že komaj čakajo, da gredo 
v prvi razred. Župan je vsake
mu izmed njih izročil majh
no, a uporabno simbolično 
darilce.

Marjana Logar Kelc

ODLIČNJAKI 2011:
1. Domen Kotolenko
2. Lucija Slameršek
3. Katarina Pungračič
4. Valentina Križnjak
5. Veronika Domjan
6. Doroteja Domjan

MINIMATURANTI
2011:
1. Lana Borak
2. Mija Brlek
3. Meta Težak
4. Nejc Kelc
5. Zan Lazar
6. Andreas Punčec
7. Lion Kokot
8. Zala Kelc
9. Sara Težak

Iva Težak 7. b
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Spoštovane občanke in občani, gasilci, 
spoštovani gostje!

Leto 2011 je posebno leto. Posebno leto z vidika naše domovine, ki letos praznuje 20 let 
svoje samostojnosti. Posebno leto z vidika Občine Zavrč, ki letos praznuje 15. občinski pra
znik.
Pa še en zelo pomemben jubilej imamo letos v naši občini, okrog katerega se vrti celotno 

dogajanje ob našem občinskem prazniku in na katerega sem tudi sam zelo ponosen: naše 
prostovoljno gasilsko društvo praznuje 70-letnico svojega delovanja.
Poti vseh treh jubilantov so imele svoje vzpone in padce. Domovina Slovenija je trenutno v 

kriznem obdobju in upam, da se bo ta kriza čim prej končala. Krizni položaj države se posle
dično pozna tudi v občinskem proračunu, kjer pa kljub temu še shajamo in uresničujemo 

zadane naloge in cilje. Zahvalo temu pripisujem močni volji in združevanju skupnih moči z našimi občani, ki 
so prisotni ob vsaki investiciji, kajti vsi se zavedamo, da se le tako uspe narediti čim več za naš razvoj in naše 
skupno dobro.
70-letna pot Prostovoljnega gasilskega društva Zavrč je danes obrnjena navzgor. Velika zahvala za to gre 

požrtvovalnosti in predanosti članov, ki so poleg prostovoljnega delovanja v društvu pripomogli tudi k razvo
ju, ugledu in prepoznavnosti občine izven naših meja. Ustanovitelji društva bi bili danes zagotovo zelo pono
sni na svoje društvo, še posebej na tiste člane, ki prenašajo tradicijo iz roda v rod.
Kot sem zasledil v kroniki društva, se prvi začetki društva beležijo pred drugo svetovno vojno — nekje okrog 

leta 1939. Ustanovljeno je bilo skupaj z gasilskim društvom Lovrečan- Dubrava. Z veliko željo po svoji samo
stojnosti pa se je društvo registriralo pri Gasilski zvezi Slovenije 15. 8. 1941. In ta datum je društvo izbralo 
za svojo obletnico. Kot bi že takrat vedeli, da bo nekoč občina Zavrč ravno na ta dan praznovala svoj praznik. 
Prostovoljno gasilsko društvo tudi danes uživa vso podporo občanov in lokalne skupnosti. Vsi skupaj se 

zavedamo, da biti gasilec pomeni odzvati se klicu »na pomoč« kdaj koli in kjer koli. Velikokrat tudi za ceno 
življenja. In ravno tukaj se kaže temeljna vrednota vseh gasilcev, ki se ji reče humanost.
Častitljiv jubilej društva je priložnost in hkrati obveza, da se spomnimo tistih, ki so v društvu delovali v pre

teklosti, in tistih, ki zelo aktivno sodelujejo še danes. Prav vsi si za svojo požrtvovalnost in predanost gasilstvu 
zaslužijo veliko več, kot bodo kdaj koli dobili povrnjeno.
Kot župan občine Zavrč se iskreno zahvaljujem vsem tistim, ki so pripomogli k delovanju društva vse od 

njegovega nastanka do danes. Se posebej se zahvaljujem vsem tistim, ki ste člani gasilskega društva danes. S 
svojimi dejanji dokazujete, daje moč v slogi. Skrbite, da se vaše vrste dopolnjujejo z mlajšimi rodovi in da se 
tudi oni zavedajo svoje odgovornosti za nadaljevanje svojega poslanstva. Ob takem načinu dela nas ni strah 
za prihodnost društva.
Ob vašem prazniku in ob Dnevu gasilcev vam iskreno čestitam in vam želim še veliko uspehov, ki jih boste, 

v kar sem trdno prepričan, s skupno voljo in močjo zanesljivo dosegli.

Ob tej priložnosti se iskreno zahvaljujem tudi vam, spoštovane občanke in občani, za vašo podporo gasilske
mu društvu in tudi za podporo pri uresničevanju zastavljenih ciljev občine. Vsi skupaj smo lahko ponosni na 
našo občino in verjamem, da tudi v prihodnje zastavljeni cilji ne bodo izostali.

(Iz svečanega nagovora ob 15■ prazniku občine Zavrč, dnevu gasilcev in 70-letnici PGD Zavrč, ki ga je na osre
dnji prireditvi prebrala podžupanja Marta Bosilj )

Vaš župan Miran Vuk

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in 
Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv dmštev. Oblikovanje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p. Naslov 
uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762-01-50, 761-18-01. Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v 
evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 600 izvodov, ki jih prejmejo

gospodinjstva v občini brezplačno.
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POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovane občanke in občani občine Zavrč!

Naj tokratni prispevek zač
nem z najlepšimi željami in 
čestitkami ob 15. prazniku 
občine Zavrč.

Ob pogledu na minulo leto 
je občina Zavrč, kljub razvoj
ni upočasnitvi Slovenije, tudi

tokrat napredovala. Kot posla
nec DZ RS nisem zadovoljen 
z enakomernim razvojem 
Slovenije. Z nastopom vlade 
Boruta Pahorja se je ponovno 
pokazala centralizacija vode
nja države. To se je odražalo 
tudi pri razpisih za prido
bitev državnih in evropskih 
sredstev, kjer je občina Zavrč 
izpadla, kljub temu da se je na 
razpis prijavila. Ljubljanske 
Stožice so bile pomembnejše. 
Pa še nekaj velja omeniti, 
kar postavlja malo slovensko 
občino Zavrč med vodilne na 
tem področju: solidarnost in 
pomoč ljudem v stiski. Veli
ko humanitarnih organizacij 
je v svetu in tudi v Sloveniji, 
ki se sistemsko financirajo iz

proračunov. Njihov denar, 
ki je strogo namenski, pa žal 
prevečkrat ponikne v neznano 
ali pa pride v roke ljudem, ki 
niso upravičeni do teh sred
stev. Le redke so "pristne" in 
prave, ki sočloveku pomagajo 
v trenutku, ko se posameznik 
ali cela družina znajde na 
robu obupa.
V občini Zavrč solidarnost 
in pomoč sočloveku delujeta, 
in to pošteno. Treba je pri
znati, da za takšnimi akcija
mi v domačem kraju stojijo 
ljudje, ki imajo občutek za 
solidarnost in pomoč. Tudi 
sam osebno poznam te posa
meznike, ki jim izrekam vso 
pohvalo za plemenita deja
nja. Največ šteje pomoč, ki

je hitra in jo prejmejo pra
vi ljudje. Pregovor pravi: 
»Kdor hitro da, dvakrat da.« 
Za zaključek se za sodelovanje 
zahvaljujem županu občine 
Zavrč Miranu Vuku ter občin
ski upravi in občinskim sve
tnikom za dobro in uspešno 
sodelovanje. Želim si, da bi 
naše sodelovanje tudi v priho
dnje obrodilo sadove za zado
voljevanje skupnih interesov. 
Vsem društvom in posame
znikom, ki so dali pomem
ben prispevek k napredku pri 
razvoju občine Zavrč, iskreno 
čestitam in jim želim uspešno 
delo tudi v prihodnje.

Branko Marinič,
poslanec DZ RS

Spoštovane občanke in občani občine Zavrč!

SDS
Ob 15. prazniku občine 

Zavrč Občinski odbor Slo
venske demokratske stranke 
vsem občankam in občanom 
čestita ob našem skupnem 
prazniku, ki se ga lahko iskre
no veselimo.
Vsak človek v naši lokalni

skupnosti je izjemno pomem
ben. Vsak ima svoje talente, 
znanja, izkušnje in zmožnosti, 
ki jih lahko in mora izkoristi
ti v naše skupno dobro. Vsak 
zase lahko naredi malo. SKU
PAJ zmoremo zelo veliko.
Ne sme in ne more nam biti 

vseeno, v kakšni občini živi
mo. Delajmo skupaj za naše 
skupno dobro, brez izklju
čevanj, strpno, pogumno in

odločno na vseh področjih. 
Želimo živeti v čisti in neokr
njeni naravi, ki je naš biser, ki 
se ga včasih premalo zaveda
mo.
Naš odbor podpira vse tiste 

projekte, ki prispevajo k viš
ji kakovosti življenja v naši 
občini, pa naj si bo to izgra
dnja kanalizacijskega sistema, 
izgradnja cestne in internetne 
infrastrukture, izgradnja ploč

nikov in vaškega jedra, delo
vanje društev, čistilne ekolo
ške akcije, športne in kulturne 
prireditve, postavitev ekolo
ških otokov in podobno. 
Prijetno in sproščeno pra

znovanje 15- praznika občine 
Zavrč.

Mag. Dušan Rojko,
predsednik OO SDS Zavrč

Slovenska ljudska stranka OO SLS ZAVRČ

Slovenska ljudska stranka

Spoštovane občanke in obča
ni, iskrene čestitke ob 15. pra
zniku občine Zavrč, čestitke 
ob vseh pridobitvah v občini 
in čestitke ob velikem šmarnu.

Čas hitro teče, prva polovi
ca leta, ki je bila zelo napor
na za ves slovenski narod na 
vseh področjih družbenega 
delovanja, je za nami. Veliko 
je bilo slabih vladnih zakonov 
ter tudi nepotrebnih referen
dumov, s katerimi se je odlo
čanje države prenašalo na

volivce.
Priča smo veliki nestabil

nosti gospodarstva, veliki 
zadolženosti države, slabemu 
položaju nacionalnih bank, 
nekonkurenčnosti, posledič
no pa socialni šibkosti. Neak
tivnost in blokada slovenske 
politike je postala tradicija,

ki pa ni dobra. Še vedno se 
dogaja delitev na politične 
barve, ideologije, strani neba 
ali letne čase ... vse že videno, 
preizkušeno, preprosto preži
vet način, ki ne daje odgovo
rov za boljšo in svetlejšo pri
hodnost.
V SLS se tega zavedamo in

£=/? '/NC-A'
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imamo tudi jasno vizijo, kako narediti 
korak naprej iz danih razmer. Želimo si 
Slovenijo, o kateri smo sanjali pred 20 
leti, in sicer gibčno, sodobno, razvojno, 
inovativno, socialno in pravno pravično, 
skratka državo blaginje in naroda v soži
tju.
Ljudskost SLS je v tem, da se zavzema

mo za trajno in uravnoteženo dobro
bit vseh ljudi. Te vrednote spoštujemo

in krepimo. Župan, oba podžupana in 
svetniki iz vrst OO SLS Zavrč sledi
mo programu razvoja občine, kateremu 
ste, spoštovane občanke in občani, na 
lanskoletnih lokalnih volitvah zaupali. 
Po najboljših močeh se trudimo dela
ti dobro in prepričani smo, da nam bo 
kljub trenutni slabi finančni situaciji v 
državi s trdim delom, znanjem in vztraj
nostjo uspelo slediti zastavljenim ciljem.

Še enkrat čestitke ob minulem občin
skem in cerkvenem prazniku z željo, da 
skupaj delamo dobro ter nadaljujemo 
graditi boljši in prijaznejši jutri za našo 
lepo občino.

Janko Lorbek,
predsednik OO SLS Zavrč

Po Goričaku poslej po moderni cesti
Po štirih letih velike želje po nepovratnih finančnih sredstev 
moderno urejeni asfaltni cesti za pokritje investicije iz EU in 
v Goričaku, na odseku Borak— Evropskega sklada za regional- 
Hrženjak, se je domačinom ta ni razvoj. Izbrani izvajalec del 
velika želja v letu 2011 tudi je bilo podjetje Asfalti s Ptuja, 
izpolnila. Vodstvo občine Zavrč ki je delo uspešno zaključilo v 
jim je prisluhnilo, občina pa je predvidenem roku. 
uspela pridobiti tudi velik del

Na modernizirani cesti so trak simbolično prerezali: župan Miran Vuk, 
Zvonka Lazar Borak in Antonija Borak in tako naznanili, da je cesta 
odprta in varna za promet.

Slovesnost ob zaključku del na cesti Goriča k-meja Hrvaška, odsek 
Borak-Hrženjak, je bila v petek, 12. avgusta, v sklopu prireditev ob 
15. prazniku završke občine. Zbralo se je veliko občank in občanov.

Ob meji s Hrvaško, na območju občine Zavrč, je moderniziran še en 
odsek ceste, po katerem se je - kot zanimivost - mogoče peljati tudi 
s kolesom ali pa kar s kočijo.

Otvoritvena slovesnost novo- slajšimi v občini, saj je urejena 
zgrajene ceste v Goričaku, ki med zadnjimi, ter podžupan 
pelje do meje s Hrvaško, je Janko Lorbek, ki je menil, da 
bila 12. avgusta, v sklopu 15. bo nova cesta morda le pri- 
praznika občine Zavrč, novo vabila več mladih družin v 
pridobitev pa sta predstavila občino Zavrč, še posebej pa v 
župan Miran Vuk, ki je pou- Goričak. 
daril, da je ta cesta med naj -, TM

Župan Vuk se je s podžupanjo Marto Bosilj in podžupanom Jankom 
Lorbkom ter direktorjem podjetja Asfalti Ptuj Marjanom Pongracem, ki 
je na modernizirani cesti izvedlo vsa dela, v strmi haloški breg pope
ljal kar s kočijo.

tA(9S£=/?
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»Rekonstrukcija LC 483 051 Goričak-meja RH, 
odsek Borak-Hrženjak«

Operacijo delno financira Evropska unija, in sicer iz Evrop
skega sklada za regionalni razvoj. Operacija se izvaja v okvi
ru Operativnega programa krepitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007—2013, razvojne prioritete 
»Razvoj regij« prednostne usmeritve »Razvoj obmejnih 
območij s Hrvaško«.
Nepovratna sredstva v deležu 85 % so namenska sredstva 

Evropske unije, Evropskega sklada za regionalni razvoj, 
opredeljena v Operativnem programu krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov za obdobje 2007-2013, razvojna pri
oriteta »Razvoj regij« prednostna usmeritev »Razvoj obmej
nih območij s Hrvaško« (na proračunski postavki S VER št. 
7618 Razvoj regij - prometna infrastruktura - EU-07-13), 
v deležu 15 % pa namenska sredstva Proračuna Republike

Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira Evropska unija
Evropski sklad za regionalni razvoj

Slovenije (na proračunski postavki SVLR št. 7625 Razvoj 
regij - prometna infrastruktura - 07-13 - slovenska ude
ležba). Z nepovratnimi sredstvi bo sofinanciran del javnih 
izdatkov za upravičene stroške. Vse neupravičene stroške bo 
financirala Občina Zavrč.
Operacija se je začela 17. decembra 2009 in bo predvideno 

zaključena do 30. septembra 2011. Ocenjena vrednost ope
racije je 342.889,20 EUR.

Občinska uprava Zavrč

Gostoljubnosti domačinov na vrhu hriba v Goričaku ni zmanjkalo in zaslužijo si vse pohvale.
Foto: TM

Praznik završke občine in praznik gasilstva
Sobota, 13■ avgusta je bila v 

Zavrču praznično obarvana 
kot že dolgo ne. Občina je na ta 
dan obeležila 15. rojstni dan, 
gasilci združeni v Območno 
gasilsko zvezo Ptuj pa so pro
slavili 15. Dan gasilcev, 70- 
letnico delovanja pa je prosla
vilo tudi završko prostovoljno 
gasilsko društvo. To izjemno 
praznovanje je letos spremlja
lo veliko ljudi od vsepovsod, k 
dobremu, enkratnemu vzdušju 
pa je veliko pripomoglo tudi 
lepo sončno vreme.

Slavnostni govornik je bil

završki župan Miran Vuk, pri
družili pa so se mu tudi pod
županja Marta Bosilj, pred
sednik PGD Zavrč Anton 
Bratuša, podpredsednik GZ 
Slovenije mag. Janez Merc, 
predsednik OGZ Ptuj Marjan 
Meglič ter še nekateri drugi 
gostje.
Slovesnost v Zavrču se je na 

praznično soboto začela z 
gasilsko parado, nadaljevala 
pa s prireditvijo pod velikim 
šotorom, kjer je bila predsta
vljena kronika PGD Zavrč, 
podelili pa so tudi naj višja 
gasilska odlikovanja in prizna-

Posebej svečani je bil sprejem pred obnovljenim gasilskim domom, 
kjer je začetek velikega gasilskega praznika oznanila Godba na piha
la MO Ptuj.

2siQ££=/? 2\?c/V
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nja, ter tudi priznanje in pla
keto občine Zavrč. Za ohra
njanje kulinarične dediščine 
je priznanje prejelo Društvo 
gospodinj Zavrč, za zasluge in 
dosežke, ki prispevajo h kvali
tetnejšemu življenju občanov 
in povečujejo ugled občine 
na humanitarnem področju, 
pa je plaketo občine prejelo 
PGD Zavrč.

TM
Foto: Uroš Matjašič

Slavnostni nagovor na prazniku 
občine Zavrč in na dnevu gasil
cev OGZ Ptuj je imel završki 
župan Miran Vuk. Dogodke od 
lanskega do letošnjega praznika, 
predvsem pa pomen jubileja 
domačega gasilskega društva, je 
na slovesnosti predstavila podžu
panja Marta Bosilj.

V družbi župana Mirana Vuka, podžupanje Marte Bosilj in podžupana Janka Lorbka sta predsednica 
Društva gospodinj občine Zavrč Jelka Belšak in predsednik PGD Zavrč Anton Bratuša. Gospodinje so pre
jele priznanje občine Zavrč, gasilci pa plaketo za dosedanje izjemne zasluge in dosežke na humanitarnem 
področju. V družbi nagrajencev sta tudi dva izjemna završka krvodajalca. Posebni priznanji Rdečega križa 
Slovenije sta namreč prejela Anton Gavez in Branko Ivančič; Gavez za 50- krat darovano kri, Ivančič pa 
kar za 70- krat.

V gasilski paradi, posvečeni 15. Dnevu gasilcev OGZ Ptuj in tudi prazniku občine Zavrč, je sodelovalo 
okrog 300 uniformiranih gasilk in gasilcev, predstavili pa so tudi sodobno gasilsko tehniko.

D2B£=/? 'bSJV
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Častni zbor z županom občine Zavrč Miranom Vukom na osrednjem 
prireditvenem odru

BCUSE ZAVRČ

Završko gasilsko društvo je na jubilejni slovesnosti prejelo veliko 
čestitk, nekateri pa so se na prijatelje gasilce spomnili tudi z lepo 
pozornostjo. Med temi so člani PGD Bukovci završkemu gasilskemu 
društvu podarili sliko z motivom gasilskega doma.

Šotor v Zavrču je bil poln skoraj do zadnjega kotička, saj so se osre
dnje občinske in gasilske slovesnosti udeležili tudi mnogi gostje in 
domačini.

V kulturnih utrinkih so se predstavili učenci OŠ Cirkulane-Zavrč in 
nekateri med njimi so pokazali vožnjo z mini avtomobilčkom, ki je 
nastal v okviru projekta Go Car Go.

Naj višji priznanji občine za PGD Zavrč in Društvo gospodinj
Župan občine Zavrč Miran 
Vuk ter podžupanja Marta 
Bosilj in podžupan Janko Lor
bek so na osrednji slovesnosti 
ob 15■ prazniku občine Zavrč, 
letos združeni z jubilejem PGD 
Zavrč in 15. dnevom gasilca 
OGZ Ptuj, podelili najvišji 
priznanji občine za leto 2011. 
Plaketo občine je prejel PGD 
Zavrč, priznanje pa Društvo 
gospodinj Zavrč, sklep za naj
višji priznanji pa je občinski 
svet občine Zavrč sprejel na seji 
30. junija 2011.

PROSTOVOLJNO GASIL
SKO DRUŠTVO ZAVRČ

je plaketo prejelo za zaslu
ge in dosežke, ki prispevajo 
h kvalitetnejšemu življenju 
občanov in povečujejo ugled 
občine na humanitarnem 
področju.

V obrazložitvi je pisalo: »Pro
stovoljno gasilsko društvo 
Zavrč letos praznuje 70-letni- 
co zelo aktivnega in bogatega 
delovanja. Iz Kronike gasil
skega društva Zavrč je namreč 
razvidno, da se je društvo 
razvijalo in delovalo ne samo 
v okviru svoje občine, ampak 
je njegovo delovanje segalo 
tudi preko občinskih meja

in celo preko državnih meja, 
kar dokazuje dolgoletno sode

lovanje z gasilci iz avstrijske 
Obergralle in s sosednjim
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gasilskim društvom DVD 
Lovrečan-Dubrava.
Danes PGD Zavrč opra

vlja svoje naloge kot gasil
ska obvezna lokalna javna 
služba. Vendar je mnogo več 
kot to, saj so člani aktivni na 
vseh področjih družbenega 
življenja v domačem kraju in 
vedno priskočijo na pomoč 
drugim društvom in z njimi 
sodelujejo.
PGD Zavrč je društvo, ki 

zelo zgledno skrbi za svoje 
člane in njihovo izobraževa
nje in usposabljanje ter za svoj 
podmladek, kateremu omo
goča aktivno in kakovostno 
preživljanje prostega časa, 
kar dokazujejo tudi z lepimi 
rezultati s tekmovanj.
Prav tako je treba omeniti še 

njihovo zgledno skrb za svojo 
opremo, gasilski dom in nje
govo okolico, ki je ravno pred 
kratkim zasijal v popolnoma 
prenovljeni podobi, h kate
ri so pripomogli tudi sami 
gasilci z ogromno urami pro
stovoljnega dela in s tem tudi 
bistveno pocenili samo inve
sticijo obnove.
Zaradi vsega navedenega se 
Prostovoljnemu gasilskemu 
društvu Zavrč ob občinskem 
prazniku podeli plaketa za

zasluge in dosežke, ki prispe
vajo h kvalitetnejšemu življe
nju občanov in povečujejo 
ugled občine na humanitar
nem področju.«

DRUŠTVO GOSPODINJ 
OBČINE ZAVRČ je pri
znanje prejelo za ohranjanje 
kulinarične dediščine.

V obrazložitvi je pisalo: 
»Društvo gospodinj občine 
Zavrč je bilo ustanovljeno leta 
2004. Ustanovila ga je Marta 
Bosilj, ki ga je prvi mandat 
tudi vodila. Po štirih letih 
uspešnega vodenja ga je pre
dala Jelki Belšak, ki ga uspe
šno vodi naprej.
Namen društva je povezo

vanje žena in deklet, skrb za 
izobraževanje, pridobivanje 
novih spretnosti, prenos kori
stnih informacij in izkušenj 
ter ohranjanje kulinarične 
dediščine Haloz. Vse to starej
še članice z veseljem prenašajo 
na mlajše, ki s pridom svoje 
znanje uporabljajo pri pred
stavitvah in pogostitvah ob 
različnih priložnostih, katerih 
ni malo.
Društvo danes šteje 37 čla

nic. Je najmlajše društvo v 
občini in eno izmed najbolj

Jelka Belšak, predsednica završkega društva gospodinj, je bila prizna
nja občine izredno vesela. Priznanje ima za društvo izjemen pomen in 
veliko vrednost ter je spodbuda za delo v prihodnje.

aktivnih na vseh področjih 
družbenega življenja. Brez 
Društva gospodinj ne mine 
skoraj nobena prireditev, pra
znik ali dogodek v Zavrču. 
Vedno se z veseljem odzovejo 
povabilu k sodelovanju. S svo
jimi izdelki in družbo pričara
jo prijetno domače haloško 
vzdušje, poskrbijo za dekora
cijo in dobro postrežbo.
S svojo požrtvovalnostjo in 
nesebičnostjo pri pomoči 
drugim društvom in drugim 
organizacijam v občini prispe
vajo k boljšemu, kvalitetnejše
mu in polnejšemu življenju v 
občini in s tem razvijajo ugled 
občine in sodelovanje med

društvi v občini in izven nje. 
Tradicionalno ob veliki noči 

pripravijo razstavo velikonoč
nih dobrot, udeležujejo pa se 
tudi različnih tekmovanj in 
prireditev izven naše občine 
in s svojimi dobrotami prispe
vajo k večji prepoznavnosti 
našega kraja.
Vse to dokazuje njihovo 
pravo vrednost in pomen 
za domači kraj. Zaradi vse
ga navedenega se Društvu 
gospodinj ob občinskem 
prazniku podeli priznanje za 
ohranjanje kulinarične dedi
ščine.«

TM

Praznični gasilski vikend v Zavrču
Za člani PGD Zavrč je nepo

zabno praznovanje letošnjega 
jubileja, 70- letnice društva. 
Priprave na ta praznik so se bile 
dolge in naporne, završki gasil
ci in gasilke pa so znali dobro 
združiti dolgoletne izkušnje, 
razvojne načrte, še tako never
jetne cilje in želje, predvsem 
pa so želeli v svoji občini nare
diti velik, nepozabni gasilski 
praznik. To jim je ob pomoči 
občine, OGZ Ptuj in številnih 
prijateljev gasilstva tudi uspelo.

Posebej praznično je bilo v 
petek, 12. avgusta, ko je bila 
svečana seja PGD Zavrč ob 
70- letnici združena s sveča
nim odprtjem obnovljenega 
gasilskega doma. Pred gasil
skim domom se je zbralo lepo 
število gasilcev rila iz prijatelj
skih društev ter domačinov, ki 
so želeli biti del te enkratne 
slovesnosti. Pred vhodom v 
gasilski dom sta zbrane poleg 
Rada Škrjanca nagovorila 
Anton Bratuša, predsednik 
PGD Zavrč, in župan Miran

Pogled na završki gasilskim dom je v jubilejnem letu 201 1, ko je 
uspešno zaključena triletna obnova, bolj prijazen.
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Vuk, ki je gasilcem čestital 
za uspešno zaključeno obno
vo gasilskega doma in za 
vsa dosedanja prizadevanja 
na humanitarnem podro
čju. Nato pa je župan Vuk k 
simboličnemu prerezu vrvice 
povabil dolgoletnega zavr- 
škega gasilca Ivana Korpar
ja, nekdanjega predsednika 
PGD Zavrč Jožeta Gregurca 
in nekdanjega svetnika obči
ne Antona Petroviča. Slove
sen blagoslov obnovljenega 
završkega gasilskega doma pa 
je opravil završki farni župnik 
Jože Pasičnjek.

pa je dobilo nov zagon, je 
povedal Bratuša, ter dodal, 
da je obnova gasilskega doma 
trajala tri leta in je stala okrog 
90.000 evrov. Gasilci pa so v 
obnovo vložili okrog 3.000 
prostovoljnih delovnih ur, 
kar je nekaj izjemnega in je 
težko predstaviti v denarju, 
v pomoč in uresničevanje 
zadanih nalog pa so jim bili 
tudi mnog drugi iz občine in 
okolice,predvsem obrtniki in 
podjetniki.
»Kot predsednik PGD 

Zavre sem zelo zadovoljen z 
opravljenim delom in dose-

Nato pa je župan Vuk k simboličnemu prerezu vrvice povabil dolgo
letnega završkega gasilca Ivana Korparja, nekdanjega predsednika 
PGD Zavrč Jožeta Gregurca in nekdanjega svetnika občine Antona 
Petroviča.

SLOVESNO JE BILO 
TUDI NA SVEČANI 
SEJI V GASILSKEM 
DOMU
Slavje se je nato nadaljevalo 

v prostorih gasilskega doma, 
kjer je tudi potekala svečana 
seja PGD Zavrč in na kate
ri je imel svečani nagovor 
predsednik Anton Bratuša. 
Ta je med drugim poudaril, 
da je društvo v vseh teh letih 
doživljajo vzpone in padce, 
pa tudi nazadovanja, saj vsa 
občinska vodstva niso imela 
posluha za gasilsko društvo. 
S prihodom župana Mirana 
Vuka in nove občinske ekipe 
se je to spremenilo, društvo

zenimi rezultati. Vsem, ki 
so nam pomagali, se želim 
iskreno zahvaliti, še pose
bej pa našemu županu, 
občinskemu svetu in občin
ski upravi za vso izkazano 
pomoč in podporo.«
Završka podžupanja Mar
ta Bosilj je izrazila zadovolj
stvo, da završki gasilci sledijo 
osnovnemu namenu, ideji in 
prostovoljnemu-humanitar- 
nemu delu, ki je usmerjeno v 
sočloveka. V občini Zavrč so 
ponosi na društvo in gasilce, 
veseli njihovih uspehov, želi
jo pa si, da bi tudi v priho
dnje nadaljevali z osnovnim 
poslanstvom.
Da je gasilstvo v Sloveniji,

Na slovesnosti pred gasilskim domom se je zbralo veliko ljudi, tudi 
mladih gasilcev in prizadevnih domačinov občine Zavrč.

ki je šlo skozi viharje in pre
živelo, zelo pomembno, pa 
je poudaril regijski poveljnik 
Janez Liponik, ter ob tem 
izrazil vso pohvalo in zahvalo 
završkim gasilcem za njihov

izjemen trud in zavzetost. 
Franci Vogrinec, podpredse

dnik OGZ Ptuj, ki je pozorno 
spremljal predstavitev kronike 
PGD Zavrč, pa je dejal, da 
se je v 70. Letih v završkem

Slovesen blagoslov obnovljenega završkega gasilskega doma pa je 
opravil završki farni župnik Jože Pasičnjek.

Ob jubileju, 70 - letnici PGD Zavrč je izšel tudi manjši zbornik, v 
katerem je zbrana še ohranjena kronika društva, posebno mesto pa 
ima tudi zgodovinska predstavitev Zavrča. Pripravila jo je Marija 
Hernja Masten.

2mDS&/? tb£JV
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Gosti svečane seje završkih gasilcev, med katerimi je bila tudi završka 
podžupanja Marta Bosilj.

Stisk roke in zahvala za dolgoletno dobro sodelovanje mnogim pred
sednikom in predstavnikom prijateljskih gasilskih društev

gasilskem društvu marsikaj 
dogajalo, vse pa je bilo očitno 
vedno povezano z denarjem. 
Zdaj, ko so v občini Zavrč 
pravi ljudje, pa se uspešno in 
dobro dela,, za kar pa imajo 
po besedah Vogrinca veli
ke zasluge pridni, delavni in 
pošteni gasilci.

»TUDI EKIPA 
GASILCEV IZ ZAVRČA 
JE ZA PRVO LIGO,« 
PRAVI POVELJNIK 
OGZ PTUJ
Čestitki ob gasilskem jubile

ju se je pridružil tudi Zvon
ko Glažar, poveljnik OGZ 
Ptuj, ki pa je v jubilejni zbor
nik med drugim zapisal, da 
se vodstvo gasilcev iz Zavrča 
s polno mero odgovornosti 
zaveda svojega poslanstva, ki

ga opravlja v službi svojega 
ljudstva, vodstvo društva pa 
da se zaveda, da je njihova 
operativna enota še močnejša 
in sposobnejša če se povezuje 
v višje operativne strukture. 
»Za občino Zavrč velja, da je 
dežela nogometa, v kateri se 
igra najboljša igra. Toda tudi 
gasilsko društvo ima prav tako 
izjemne gasilce, dobre pogoje 
dela, visoko stopnjo zaupanja 
tako pri županu kot pri obča
nih, prijatelje v Avstriji, na 
Hrvaškem in širom po Slove
niji, skratka, tudi ekipa gasil
cev iz Zavrča je za prvo ligo.« 
Tudi Rupert Hammer iz 
PGD Obergralla v Avstriji, 
sicer edini časti član završkega 
gasilskega društva, je čestital 
gasilcem v Zavrču ob jubile
ju in lepo obnovljenem gasil

Anton Bratuša, predsednik PGD Zavrč, in Branko Skok, poveljnik 
PGD Zavrč, sta ob jubileju prejela visoko - zlato priznanje za izjemen 
prispevek k uspehu in napredku društva.

Završke gasilce s prijatelji gasilci iz avstrijske Obergralle povezuje že 
10- letno prijateljstvo. Skupna srečanja so zmeraj nekaj posebnega.

Emil Kočevar, član PGD Zavrč, sodi med tiste člane, ki si zaslužijo 
zlato plaketo in ta ga je ob letošnjem jubileju tudi malo presenetila.

skem domu, v znak prijatelj
skega sodelovanja pa društvu 
izročil posebno priznanje in 
denarni prispevek.
Ob jubileju pa so završki 

gasilci prejeli še posebno 
čestitko kolegov gasilcev iz 
sosednje Hrvaške, ki jo je na

svečani seji povedal Darko 
Majcen iz Vatrogasne zaje- 
dnice občine Cestica. Ocenil 
je, da je trenutno sodelovanje 
med gasilci ob državni meji 
zares izjemno dobro, kar pa 
bi lahko veljalo tudi za dobro 
sodelovanje med občinami na

2><DS£=/? <b£JV
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tej in oni strani državne meje. 
Sicer pa sta predsednik 

Anton Bratuša in poveljnik 
Branko Skok najbolj zaslu
žnim članom, vodstvu občine 
Zavrč in OGZ Ptuj, številnim 
gasilskim društvom, zaslu
žnim občanom ter sponzor
jem in donatorjem, ki so pri
pomogli, k razvoju in napred
ku društva, podelila posebna 
srebrna in zlata priznanja. 
Dobro polovico jubilejnih 
priznanj sta podelila še na 
osrednji praznični slovesnosti 
dan kasneje, 14. avgusta, ko je 
bil v Zavrču velik gasilski dan 
— praznik gasilcev Območne 
gasilske zveze Ptuj in 15. pra
znik domače občine.

Tatjana Mohorko

SEZNAM 
DOBITNIKOV 
VISOKIH PRIZNANJ

Plakete za posebne zasluge:
1. Miran Vuk
2. Marjan Pušnik
3. Emil Kočevar
4. Ivan Korpar

Zlate plakete:
1. Občina Zavrč
2. OGZ Ptuj
3. PGD Borovci
4. PGD Bukovci
5. PGD Nova vas

6. PGD Markovci
7. PGD Prvenci-Strelci
8. PGD Sobetinci
9. PGD Stojnci
10. PGD Zabovci
11. PGD Cirkulane
12. DVD Lovrečan-Dubrava
13. FF Obergralla
14. Vatrogasna zajednica 

opčina Cestica
15. Avtovleka Domjan
16. Remont - Ivan Sipek
17. ISM Vuzem, d. o. o
18. Gregurec Ltd - Mladen 

Gregurec
19. Lehmer, d. o. o. — Kidri

čevo
20. RM Vuk Holding
21. Mizarstvo Žuran
22. Ivan Ribič
23. Janez Čagran
24. Krovstvo Josip Strelec
25. Dušan Vinter
26. Jub — Tine Hercigonija
27. Elektro KA — Dražen 

Kuča
28. Franc Simonič

Srebrne plakete:
1. PGD Grajena
2. PGD Kicar
3. PGD Podvinci
4. PGD Ptuj
5. PGD Spuhlja
6. PGD Pacinje
7. PGD Velovlek
8. PGD Draženci
9. PGD Gerečja vas
10. PGD Hajdina

Dobro sodelovanje z domačo občino pomeni za završke gasilce 
največ in tudi zato je bila zahvala vodstva društva podžupanji Marti 
Bosilj toliko bolj srčna.

11. PGD Hajdoše
12. PGD Slovenja vas
13. PGD Turnišče
14. DVD Gornje Vratno
15. DVD Babinec
16. Društvo gospodinj Zavrč
17. ED Zavrč
18. PIGD Železničar
1. Marjan Meglič
2. Zvonko Glažar
3. Milan Majer
4. Aleš Bezjak
5. Anton Ponudič
6. Konrad Kokot
7. Vlado Žnidarič
8. Vlado Kokot
9. Družina Bratuša
10. Cafe bar Zeko
11. Žan Skok
12. Rado Škrjanec
13. Tatjana Mohorko
14. Slavko Kokot

Plakete za prostovoljne 
ure ob delovnih akcijah 
v gasilskem domu (pri

obnovi strehe, garaže in 
doma)

Zlate plakete:
1. Peter Borak
2. Ivan Bosilj
3. Anton Bratuša
4. Janez Fajfar
5. Milan Fostnarič
6. Smiljan Ivančič
7. David Kokot
8. Ivan Kokot
9. Milan Kokot
10. Uroš Kokot
11. Stanko Majhen
12. Branko Skok
13. Pavel Zebec

Srebrne plakete:
1. Damjan Brlek
2. Martin Fostnarič
3. Stanko Jurgec
4. Jožek Juršek
5. Borut Kelc
6. Andrej Trančar
7. Tina Mislovič

G Z PTUJ

fj
■ 'Ti \ SH IM

V imenu GZ Slovenije je završkemu gasilskemu društvu ob jubileju 
čestital tudi podpredsednik GZS mag. Janez Merc.

Velika pridobitev je tudi predelano gasilsko vozilo - cisterna.
Foto: TM, RŠ, Uroš Matjašič
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Čebelarji s pridelki, upokojenci z razstavo
V društvenem večeru ob pra

zniku občine Zavrč, ki je bil
12. avgusta, so se v završki kul
turni dvorani predstavila vsa 
društva, ki delujejo in skrbijo 
za dobro promocijo življenja in 
dela iz tega dela Haloz.

Že po tradiciji so imeli svoj 
kotiček člani Čebelarskega 
društva Zavrč in med obča
ne ter obiskovalce društvene
ga večera razdelili kar nekaj 
kozarcev odličnega medu. 
Posebej zanimiva pa je bila 
tudi predstavitev čebelarskih

pripomočkih, ki jih lahko 
vidimo le ob posebnih prilo
žnostih.
Za prijeten kulturni dogodek 

pa so v dneh občinskega pra
znovanja poskrbeli člani DU 
Zavrč, ko so v svojih društve
nih prostorih na ogled posta
vili slike priznanega slikarja 
Franca Simoniča, na katerega 
so v završki občini zelo pono
sni. Razstavo slik si je ogle
dalo kar nekaj obiskovalcev 
in razstavi namenili veliko 
pohvale.

TM

Medeni poklonil je sprejel tudi slikar Franc Simonič

Završki čebelarji so se tudi ob letošnjem občinskem prazniku predsta
vili kot izjemno skrbni in zavzeti čuvaji narave. Na ogled so postavili 
med, medene izdelke in številne pripomočke.

V prostoru završkih upokojencev je bila na ogled razstava slik slikarja 
Franca Simoniča in mnogi so si razstavo v dneh občinskega praznika 
tudi z veseljem ogledali.

Foto: TM

Priznanja tudi završkim vinarjem in kletarjem
V organizaciji TD Zavrč in v sodelova

nju s Kmetijsko svetovalno službo Ptuj je 
12. aprila v Baru Veselič v Turškem Vrhu 
potekalo že tradicionalno ocenjevanje vin. 
Komisijo, ki je tokrat ocenjevala vinske 
vzorce, so sestavljali: Andrej Rebernišek, 
Terezija Meško, Marjan Ivančič, Miran 
Reberc in Jože Krajnc.
Nagrajenih je bilo 27 vzorcev, vinarji pa 

so priznanja prejeli v okviru občinskega 
praznika v Zavrču, na petkovem društve
nem večeru v kulturni dvorani. Ob tej 
priložnosti jim je čestital tudi podžupan 
občine Zavrč Janko Lorbek.

TM

70 
LET

15. PGD ZAVRČ 15. 
PRAZNIK --v— DAN GASILCA 

OBČINE ZAVRČ OGZ PTUJ

-3#W8fe
Dobitniki priznanj za odlična vina iz Fialoz v letu 2011 Foto: RŠ

tbOKScR <2s£<OV
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9. OCENJEVANJE VINA ZAVRČ 2011

IME IN PRIIMEK NASLOV SORTA LETNIK OCENA PRIZNANJE
VLADO ŽNIDARIČ GORENJSKI VRH ZELENI SILVANEC 2010 18,20 ZLATO PRIZNANJE
MARTIN ŽUNA CIRKULANE ZELENI SILVANEC 2010 18,17 ZLATO PRIZNANJE
DUŠAN BRATUŠA KORENJAK 3 TRAMINEC 2010 18,23 ZLATO PRIZNANJE
MARTIN TETIČKOVIČ HRASTOVEC 5 A SAUVIGNON 2010 18,17 ZLATO PRIZNANJE
IVAN BOSILJ KORENJAK 6 A RUMENI MUŠKAT 2010 18,30 ZLATO PRIZNANJE
DUŠAN BRATUŠA KORENJAK 3 RUMENI MUŠKAT 2010 18,23 ZLATO PRIZNANJE
ROBERT KOKOT HRASTOVEC 160 RENSKI RIZLING 2010 18,27 ZLATO PRIZNANJE
FRANC BELŠAK KORENJAK 16 LAŠKI RIZLING 2010 18,17 ZLATO PRIZNANJE
VLADO ŽNIDARIČ GORENJSKI VRH LAŠKI RIZLING 2010 18,10 ZLATO PRIZNANJE
VLADO ŽNIDARIČ GORENJSKI VRH ZVRST 2010 18,07 SREBRNO PRIZNANJE
DUŠAN GAVEZ KORENJAK ZVRST 2010 18,07 SREBRNO PRIZNANJE
BOŠTJAN MAJHEN KORENJAK 19 A ZVRST 2010 18,03 SREBRNO PRIZNANJE
IVAN VUZEM HRASTOVEC 159 ZVRST 2010 17,93 SREBRNO PRIZNANJE
FRANC BELŠAK KORENJAK 16 ZVRST 2010 17,90 SREBRNO PRIZNANJE
MARTIN TETIČKOVIČ HRASTOVEC 5 A ZVRST 2010 17,83 SREBRNO PRIZNANJE
JOŽETEŽAK HRASTOVEC 75 ZVRST 2010 17,73 SREBRNO PRIZNANJE
KARL ŽNIDARIČ GORIČAK 14 ZVRST 2010 17,67 SREBRNO PRIZNANJE
DUŠAN KOKOT HRASTOVEC 4 ZVRST 2010 17,57 SREBRNO PRIZNANJE
JANKO LORBEK PESTIKE 1 A ZVRST 2010 17,57 SREBRNO PRIZNANJE
MARTIN TEŽAK TURŠKI VRH 51 ZVRST 2010 17,13 SREBRNO PRIZNANJE
IVAN VUZEM HRASTOVEC 159 TRAMINEC 2010 17,83 SREBRNO PRIZNANJE
ROBERT KOKOT HRASTOVEC 160 ŠIPON 2010 17,97 SREBRNO PRIZNANJE
JANKO LORBEK PESTIKE 1 B SAUVIGNON 2010 18,03 SREBRNO PRIZNANJE
IVAN VUZEM HRASTOVEC 159 RUMENI MUŠKAT 2010 17,90 SREBRNO PRIZNANJE
MILAN, MILICA KOTO- 
LENKO GORIČAK 12 RENSKI RIZLING 2010 17,73 SREBRNO PRIZNANJE

TOMAŽ ŠILAK NOVA VAS PRI MAR
KOVCIH 24 LAŠKI RIZLING 2010 17,83 SREBRNO PRIZNANJE

MILAN FORSTNARIČ BELSKI VRH ZVRST 2010 16,73 BRONASTO PRIZNANJE

IVAN STOČKO CIRIL METODOV 
DREVORED 6, PTUJ ZVRST 2010 16,60 BRONASTO PRIZNANJE

POVPREČJE DEGUSTACIJE 17,86

Seznam krvodajalcev, ki so 16. 5. 2011 darovali kri za OO
RK Zavrč

Priimek in ime Naslov
FAJFAR Milko Brezovec 48, 2282 Cirkulane
IVANČIČ Smiljan Hrastovec 22 d, 2283 Zavrč
IVANČIČ Stanislav Hrastovec 73 a, 2283 Zavrč
KOCJAN Darinka Orešje 169, 2250 Ptuj
KOČEVAR Marija Hrastovec 5 c, 2283 Zavrč

Priimek in ime Naslov
KOKOL Ida Brezovec 48, 2282 Cirkulane
KOKOT Janez Hrastovec 26 d, 2283 Zavrč
KOKOT Kristina Hrastovec 3 a, 2283 Zavrč
KRAJNC Tatjana Hrastovec 134, 2283 Zavrč
KUKOVEC Peter Goričak 7, 2283 Zavrč
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KUMER Gordana Hrastovec 92, 2283 Zavrč
LAZAR Andrej ka Turški Vrh 16 a, 2283 Zavrč
LAZAR Nina Turški Vrh 16 a, 2283 Zavrč
LOGAR KELC Marjana Pestike 4 a, 2283 Zavrč
LUŽNIK Brigita Hrastovec 28, 2283 Zavrč
PFEIFER Denis Hrastovec 134, 2283 Zavrč

POLAK Martina Moškanjci 46 b, 2272 
Gorišnica

TEŽAK Marijana Turški Vrh 5, 2283 Zavrč

VABILO NA KRVODAJALSKO AKCIJO

OO RK Zavrč vabi na naslednjo krvodajalsko akcijo, ki bo 
v četrtek, 15. septembra 2011, na Oddelku za transfuzio
logijo Splošne bolnišnice Ptuj med 7.00 in 10.30. Vljudno 
vabljeni v čim večjem številu.

Darujmo kri, rešujmo življenja!

TRANČAR KOKOT 
Marjeta Korenjak 32, 2283 Zavrč

ZEBEC Terezija Hrastovec 26 a, 2283 Zavrč

Iskrena hvala vsem krvodajalcem!

Člani OO RK Zavrč - letošnji dobitniki jubilejnih značk RK Slovenije

Prvo srečanje krvodajalcev
1 V • vobčine Zavre

Koncert ljudskih pesmi in 
glasbe

5. junija 2011 smo se zbrali 
krvodajalci občine Zavrč na 
prvem srečanju. S takšnimi 
srečanji se želimo v prihodnje 
zahvaliti našim krvodajalcem 
za njihovo humano delo. 
Vse premalo se zavedamo 
pomembnosti darovanja krvi. 
V naši skupnosti premalo 

spoštujemo občane in občan
ke, ki se odločajo za to huma
no dejanje, saj z darovano

krvjo rešujemo prenekatero 
življenje. V naši organizaciji si 
želimo, da bi se nam priklju
čilo še več krvodajalcev, mi pa 
se bomo potrudili, da se boste 
počutili dobro med nami. V 
prihodnje se bomo udeležili 
tudi vseslovenskega srečanja 
krvodajalcev v Veržeju.

Stanislav Ivančič, 
predsednik OO RK Zavrč

Prvič so se na druženju zbrali vsi krvodajalci občine Zavrč, kar je bila 
tudi zahvala vsakemu posamezniku za njegovo humano delo.

Foto: arhiv Ivančič

Ljudske pevke KUD Maksa Furjana Zavre so organizirale kon
cert v sklopu prireditev ob prazniku občine Zavrč z naslovom »Po 
haloških gričih naj pesem doni«. Povabili smo petnajst skupin iz 
okoliških društev, ki še gojijo lepo ljudsko pesem in glasbo.
Vse te skupine so že gostile tudi naše ljudske pevke. Le tako 
bomo ohranjali svojo bogato kulturno dediščino — ljudsko 
izročilo naših prednikov za poznejše rodove. Večer je izzvenel 
v blagozvočnem ljudskem petju in lepi glasbi domačih instru
mentov, v prijetnem medsebojnem druženju. Skratka, bilo 
nam je lepo.

Vida Milunič,
predsednica KUD

Završke ljudske pevke so koncert posvetile prazniku občine Zavrč.
Foto: arhiv KUD

2s<DS£=/?



Stran 16 Avgust - Veliki srpan 2011

12. mednarodni šahovski turnir v Zavrču

Najboljši šahisti in šahistke z organizatorji športnega dogodka, ki ga 
vsako leto posvetijo občinskemu prazniku.

V počastitev praznika občine 
Zavrč se je v soboto, 6. avgu
sta 2011, v kulturni dvorani 
odvijal že 12. tradicionalni 
šahovski turnir. Organizator 
turnirja je bil Športno društvo 
Zavrč — šahovska sekcija, orga
nizacijski odbor pa so sestavlja
li Martin Majcenovič, Dragica 
Kolednik, Franc Bratuša, Franc 
Vajda in Roman Belšak.

Po pozdravu glavnega orga
nizatorja turnirja Martina 
Majcenoviča in podžupanje 
Marte Bosilj ter krajšem kul
turnem programu se je začel 
boj na 64 šahovskih poljih. 
Vodja tekmovanja je bila 
Dragica Kolednik, šahovski 
sodnik pa Branko Orešek. Na 
letošnjem turnirju je sodelo
valo 42 tekmovalcev. 
Tekmovanje je potekalo za 

naslove v absolutni konku

renci, mladinski konkurenci, 
najboljši domačin (Zavrčan) 
in ekipno. Za ekipno tekmo
vanje se je prijavilo sedem 
klubov (Cestica - HR, Žeta
le, Spuhlja, Ptuj, ekipa bratov 
in sestre Ličina, Gorišnica in 
Zavrč). Sodelovali so torej 
tudi šahisti iz Hrvaške. Odi
gralo se je 9 kol po pravilih 
hitropoteznega šaha. Zma
govalec 12. tradicionalnega 
šahovskega turnirja je že tretje 
leto zapored postal 18-letni 
Žan Belšak pred Igorjem Ilja- 
žem ter Nebojšo Milinkovi- 
čem. Med mladinci je zma
gal Klemen Janžekovič pred 
Markom Zemljaričem in Kle
ni nom Kovačcem.
Najboljši domači mladinec 

je bil Luka Kokot. Pokal za 
najboljšega domačina je letos 
prejel sin pobudnika in orga
nizatorja šahovskih turnirjev

v Zavrču, Dušan Majcenovič. 
Zmage med ekipami so se 
letos veselili domačini, člani 
ekipe Zavrč, v postavi: Žan 
Belšak, Dušan Majcenovič, 
Stanko Nikolič, Martin Maj
cenovič, Franjo Lazar in Franc 
Bratuša pred ekipo Žetal ter 
ekipo bratov in sestre Ličina 
iz Gorišnice na čelu z olimpij
ko Anito Vrabič (prej Ličina).
Šahovska prireditev je bila 

tudi letos organizirana na 
visoki kakovostni ravni. K 
temu so svoj delež prispeva
li: občina Zavrč kot glavni 
sponzor, organizacijski odbor 
turnirja, OS Cirkulane-Zavrč, 
društvo gospodinj Zavrč in 
gasilsko društvo Zavrč. Hvala 
vsem. Tudi prostorski pogo
ji so bili za igranje odlični. 
Zahvaljujemo se tudi vsem 
sponzorjem, ki so prispevali 
praktične nagrade. Z njimi

smo lahko nagradili prav vse 
šahiste in šahistke. Turnir 
smo zaključili ob dobri hrani 
s prijetnim druženjem. Vsem 
šahistom in šahistkam čestita
mo za uspehe in kličemo na 
svidenje na 13. šahovskem 
turnirju v Zavrču prihodnje 
leto.

REZULTATI TURNIRJA
ABSOLUTNO: 1. Žan Bel
šak, 2. Igor Iljaž, 3. Nebojša 
Milinkovič, 4. Jožef Kopše,
5. Anton Butolen, 6. Klemen 
Janžekovič, 7. Stanko Nikolič 
, 8. Dušan Majcenovič. 
EKIPNO: 1. Zavrč, 2. Žeta

le, 3. ekipa bratov in sestre 
Ličina, 4. Ptuj, 5. Gorišnica,
6. Spuhlja, 7. Cestica.

Besedilo in foto: Roman 
BelšakUtrinek z letošnjega že 1 2. šahovskega turnirja v Zavrču, ki je bil 

znova dobro obiskan.

Lepo je pomagati in osrečevati druge
Učenci naše šole smo sodelovali v vseslo

venski akciji zbiranja starega papirja »Star 
papir za novo upanje«, ki sta jo pripravi
la in vodila Društvo Ekologi brez meja in 
podjetje Dinos.

Sredstva, ki so se zbrala od prodanega 
papirja, bodo šla v dva sklada; iz prvega

bodo namenjena za Slovenijo, iz drugega 
pa se bo financiral humanitarni projekt 
v tujini.
Učenci smo prepoznali stisko gospe 

Nežike in gospoda Rajka Misloviča iz 
Gorenjskega Vrha, se povezali z Rdečim 
križem in občino Zavrč. Prijavili smo 
se na natečaj ter s predlogom navdušili

komisijo, ki je preučila prispele predlo
ge in izglasovala, da polovico zbranega 
denarja, 15.000 EUR, prejmeta Rajko in 
Nežika. S tem denarjem si bosta lahko za 
silo uredila dotrajani dom.
Kot nagrado za izbran predlog pa smo 

učenci dobili koncert glasbene skupi
ne po lastni izbiri. V petek, 24. junija

2*DS£=>? CbBJV
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2011, nas je obiskala skupina poznih dopoldanskih ur. Na 
Čuki in nas razveseljevala do zaključni prireditvi v kulturni

Ta fotografija bo ostala v lepem spominu vsem, ki so bili del vseslo
venske akcije zbiranja starega papirja, še posebej pa Nežiki in Rajku 
Misloviču ter učencem OS Cirkulane-Zavrč, ki so se v akciji odlično 
znašli. Vse čestitke!

dvorani v Goričaku smo obe- podelili priznanja in pohvale, 
ležili dan državnosti in najza
služnejšim učencem naše šole OS Cirkulane-Zavrč

Velika želja, da bi pomagali Mislovičevima, pa je že rodila sadove. 
Stara, dotrajana hiša je porušena in v teh dneh s pomočjo številnih 
dobrih ljudi že poteka gradnja nove hiše. Foto: TM

Slovo dcvetošolcev z valeto
Devetletna pot učencev naše šole, 9. a- 

in 9. b-razreda, seje počasi iztekla. Preži
veli so devet skupnih, veselih, lepih, tež
kih, vznemirljivih, poučnih in zanimivih 
let. Slovo od sošolcev in delavcev šole je 
bila v soboto, 11. junija 2011, v večna
menski dvorani v Zavrču. Učenci so pri
pravili zanimiv kulturni program, v kate
rem so predstavili svoje življenje in delo 
od rojstva do časa, ko zapuščajo osnovno 
šolo. Sledil je še zabavni program, v kate

rem jih je z glasbo razveseljeval DJ Jan 
Emeršič.
Veliko presenečenje večera, ki sta ga 
pripravili razredničarki Darka Korošak 
- Hazenmali in Suzana Petek, pa je bila 
torta, s katero so se posladkali vsi priso
tni v dvorani.

Razredničarki: 
Suzana Petek 

Darka Korošak - Hazenmali

Jesen v Halozah

Spokojna sla zorenja me opaja.
V jesenski sapici koruzna bilj drhti; 
na drevju listje rumeni,
v toplo ubranost sonce barve spaja.

V jesenskem soncu koplje se moj breg.
V skrivnostni sen zamaknjena je brajda; 
na njivah v dolini zori že ajda,
v obilju zrelosti drhti vsevprek.

Vsa zrelost Haloz mi v naročje pada. 
Užil bom sočne vonje teh sadov 
in kakor ptica, trudna od vetrov, 
bom jadral v zlat večer zapada.

Kot zrelo jabolko dehti večer.
Hrepenenja plamen do neba je segel; 
drhtečim žarkom rad v objem bi legel 
in z njimi plaval bi v brezmejni mir.

Korak gubi se v tem spokojnem miru, 
ko vse poti in steze z listjem so nastlane. 
A moje misli so prav čudno razvihrane, 
ker to življenja vrača se spet k viru ...

Marijan Brunec

Foto: Laura
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Priznanja učencev OŠ 
Cirkulane-Zavrč

Prijetna športna izkušnja na 
Škotskem

ZLATA PRIZNANJA
• Folklorna skupina za 
sodelovanje na tekmovanju 
Pika Poka v Rogaški Slatini
• Domen Kotolenko- za 
znanje iz tekmovanju o 
sladkorni bolezni

SREBRNA PRIZNANJA
• Domen Kotolenko- za 
znanje iz tekmovanju o 
sladkorni bolezni

- V znanju iz Vesele šole
• Al en Fuks- za znanje iz 

tekmovanju o sladkorni 
bolezni

• Andreja Pajnkiher- za 
znanje iz tekmovanju o 
sladkorni bolezni

■ Erika Kolednik- za znanje 
iz tekmovanju o sladkorni 
bolezni

• Petra Drevenšek- iz zna

nja nemščine
• Dejan Zlahtič- iz znanja 

nemščine
• Klaudio Sipek- iz znanja 

nemščine
• Za raziskovalno nalo

go z naslovom Ljudska 
pesem v Zavrču - Veroni
ka in Doroteja Domjan, 
Domen Kotolenko

• Gregor Kotolenko- srebr
no Vegovo priznanje

• Lucija Slameršek- srebrno 
Vegovo priznanje

• Veronika Domjan — srebr
no Cankarjevo priznanje

. DRŽAVNI PRVAKI
• Doroteja Domjan- v teku 

na lOOOm
■ Veronika Domjan- v 

metu krogle

Letošnje leto so naju izbrali za 
predstavnici ptujske ekipe na 
Škotskem, kjer so se odvijale 45. 
svetovne igre šolarjev. Doroteja 
je tekla v teku na 800 metrov 
in si pritekla finale, kjer je 
osvojila 8. mesto. Veronika pa 
sem tekmovala v suvanju kro
gle, kjer sem zasedla 2. mesto. 
Na Škotskem je bilo odlično, 

čeprav nama je samo poto
vanje na koncu povzročilo 
nekaj štren. Videli sva škotske 
moške, oblečene v kilte, slišali 
igranje na dude, obiskali škot

ski tematski park, spoznali 
nove ljudi in njihove navade. 
Skratka, dogodivščin ni manj
kalo kakor tudi ne smeha in 
zabave. Da sva lahko to doži
veli, se v prvi vrsti zahvaljuje
va svojim staršem, mentorjem 
in seveda sponzorjem, občini 
Zavrč, županu in občinskemu 
svetu.
Še enkrat hvala!

Veronika in Doroteja 
Domjan

Doroteja je tekla na 800 metrov in bila na koncu odlična osma.
Foto: arhiv Domjan

‘bEJV
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Raziskovali ljudsko pesem v 
Zavrču

Lansko leto smo se odločili, da 
bi bilo odlično, če bi se lotili 
raziskovalne naloge. Ker smo že 
nekaj let aktivni člani otroške 
folklorne skupine Zavrč, nas je 
učiteljica in mentorica Danica 
Zelenik navdušila za razisko
vanje ljudske pesmi v naši obči
ni Zavrč.

Želeli smo izvedeti čim več 
o delovanju folklorne skupi
ne, ljudskih pevkah, pevcih 
skupine Trta in o KUD-u. 
Predvsem nas je zanimalo, 
če ljudska pesem v Zavrču še 
živi. Verjemite, da še živi, ven
dar bolj po domovih in v dru
štvih. Odgovore na naša vpra
šanja smo iskali z anketnim 
vprašalnikom, intervjujem in

razgovorom. Povsod so nas 
lepo sprejeli in nam poma
gali. Na predstaviti na Ptuju 
pa smo osvojili tudi srebrno 
priznanje. Ob koncu pouka 
v juniju smo v prostorih šole 
v Zavrču pripravili uspešno 
predstavitev naše raziskoval
ne naloge Ljudska pesem v 
Zavrču, prijeten dogodek pa 
so z nastopom obogatili še 
nastopajoči; folklorna skupi
na, ljudske pevke in ljudski 
pevci Trta. Hvala vsem.
Ob raziskovanju smo uživali, 

se veliko naučili in se imeli 
fajn.

Veronika, Domen in 
Doroteja

Folklorniki in mladi raziskovalci Veronika, Domen in Doroteja z men
torico otroške FS Danico Zelenik

Foto: arhiv šole
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Državna revija Pika Poka v Rogaški Slatini
Folkloristi se zelo veselimo nastopov in tako smo 

težko pričakali 7. maj. Ta dan je potekala državna 
revija Pika Poka v Rogaški Slatini. Že navsezgodaj 
smo se odpeljali iz Zavrča proti Rogaški Slatini. Bili 
smo na sporedu v jutranjem delu nastopov, šesti 
po vrsti. Po prihodu smo si odšli pogledat oder, 
nato pa v »slačilnico«, kjer smo se preoblekli in ves 
nastop še enkrat sproščeno ponovili. Ko pa se je 
začelo zares, smo malce živčni odšli na oder.
Ob začetku našega nastopa je vsa živčnost izginila 

in teh sedem minut, kolikor je trajal nastop, smo 
na odru neizmerno uživali. Nastop smo uspešno 
izpeljali in se takoj posvetili manj živčnemu delu, 
zabavi in druženju. Odpravili smo se na kosilo, 
kjer smo bili zelo veseli lazanje in solate, saj smo 
bili že pošteno lačni. Po kosilu so nam trije mladi 
Slatinčani razkazali Rogaško, predstavili njene zna
menitosti, povedali legende in priporočili najboljšo slaščičar
no v mestu. Sadne kupe in sladoledi so bili božansko dobri. 
Nato smo se odpravili na Jelenov greben, kjer smo videli veliko 
košut in jelenov. Tudi tukaj smo postali zelo lačni in morali 
smo si privoščiti vroč, slastno zapečen krompirček. Ker hra
ne še vedno ni bilo dovolj za naše lačne trebuščke, smo odšli 
v čokoladnico. Čokolada je bila nebeško dobra. Kar ostali bi 
tam, a kaj, ko je bil že čas za povratek v Zavrč. Na avtobusu

smo si peli, se smejali, skratka 
uživali. Morali smo se ustaviti 
še v Qlandii, kjer so najbolj 
lačni zaužili še pico. Z nami 
so bili ta dan zelo veseli uči
telji, nad katerimi se res ne 
moremo pritoževati. Tega 
izleta ne bomo še dolgo poza

bili, teden dni pozneje pa smo 
izvedeli, da smo osvojili zlato 
priznanje, kar nam zelo veliko 
pomeni in tudi naši mentori
ci, gospe Danici Zelenik.

Veronika Domjan, 9. b

Projekt v vrtcu Zavrč »V ustih zobek se blešči«
Pod okriljem OŠ Zavrč delu

je tudi Vrtec Zavrč, ki vklju
čuje dve skupini otrok. Mlaj
šo (od 1 do 3,5 leta) vodita 
vzgojiteljici Alenka Rižnar 
in Martina Težak, starejšo 
(od 3 do 6 let) pa vzgojite
ljici Dušanka Kotolenko in 
Bernardka Ropič. V vrtcu že 
več let deluje zobna preven
tiva ob sodelovanju z medi
cinsko sestro Heleno Seidl iz 
Zdravstvenega doma Ptuj. V 
letošnjem šolskem letu smo s 
skupnimi močmi izvedli pro
jekt z naslovom V ustih zobek 
se blešči.
Medicinska sestra Helena je 

otrokom na izrazito doživet 
in zanimiv način približa
la zgodbice, knjige na temo 
zdravi zobki, prav tako je ob

vsakokratnem obisku otro
kom umila zobke in jih ob 
tem poučila o pravilnem 
ščetkanju. Te vsebine smo v 
vrtcu nadgrajevali s pomo
čjo otroške literature, zgod
bic, pesmic, plesom, igro 
vlog, dramatizacijo, likovnim 
ustvarjanjem. Najbolj sta 
otroke pritegnila lika Lum- 
pija in Capija. To sta zobna 
črvička, ki imata nadvse rada 
neumite zobke. Strah pred 
zobozdravniškim stolom smo 
premagali z obiskom zoboz
dravnice v ZD Zavrč.
Delček celoletnih aktivno

sti smo predstavili staršem 
z dramatizacijo Mišek Tip 
pri zobozdravniku, plesom 
in pesmicami na zaključnem 
srečanju v četrtek, 16. junija

2011.

Prav pri zobni preventivi 
pa ugotavljamo, da sodob
ni trendi vzgoje »vzgoja po 
želji otrok« puščajo na tem 
področju negativne posledice. 
Nekateri otroci dolgo upora
bljajo stekleničke, dude, jedo 
ponoči in so zasuti s števil
nimi sladkarijami. Zdenka 
Zalokar Divjak omenja v svoji 
knjigi Vzgajati z ljubeznijo, 
da se v sodobnem času veliko 
staršev trudi, da ne bi čustve
no prizadeli svojih otrok. 
Otroku ne upajo vzeti ste
kleničke, čeprav je že star tri 
leta, in mu ne upajo postaviti 
jasnih pravil. Če dajemo otro
ku dovolj ljubezni in varnosti, 
pomeni, da ni nobene bojazni 
za čustveno prizadetost otro

ka, ker je za njegov psihični 
napredek nujno, da se odlepi 
od nižjega razvojnega obdobja 
— dojenčka. Ravno za zdrave 
zobke pa so duda, steklenič
ka in presladka hrana izrazito 
neugodne.
Menim, da smo cilje projek

ta, kot so ozaveščanje otrok 
o pomenu zdrave prehrane, 
navajanje na redno in pravil
no ščetkanje zobkov in pre
magovanje strahu pred zoboz
dravnico, dosegli, vendar pa 
bodo rezultati v nadaljevanju 
odvisni predvsem od dosle
dnosti staršev, ki vztrajajo pri 
vsakodnevno redno umitih 
zobeh in peljejo otroka pravo
časno k zobozdravniku.

Alenka Rižnar
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Fabijan Veselnik

Matjaž Kokot

Barbara Feldin
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Otroški in mladinski pevski zbor OS Cirkulane-Zavrč
Otroški in mladinski pevski 

zbor OS Cirkulane-Zavrč je 
bil v šolskem letu 2010/2011 
zelo aktiven. Nastopal je na 
vseh šolskih in občinskih pri
reditvah (dan šole v Zavrču, 
dan šole in občinski praznik v 
Cirkulanah, občinski praznik 
v Zavrču, proslava ob mate
rinskem dnevu v Zavrču in 
Cirkulanah, sprejem učencev 
v šolsko skupnost na obeh 
lokacijah, ...). Posebej pono
sni smo na izvedbo božično- 
novoletnega koncerta v lastni 
organizaciji in na izvedbi z 
naslovom: Glasba 60-tih in 
70-tih let 20. stoletja. Na 
koncertu so nastopili tudi 
učitelji.
Otroški in mladinski zbor 
nastopata ločeno, vsak na svo
ji lokaciji, tudi otroški in mla
dinski posebej, pri določenih 
pesmih pa se je pokazalo za 
zelo učinkovito, ko sta nasto
pila otroški in mladinski zbor

skupaj.
Udeležili smo se tudi območ
ne revije otroških pevskih 
zborov (Pustite nam ta svet) 
v OS Markovci in območ
ne revije mladinskih pevskih 
zborov (Glasbeni vrtiljak) 
v OŠ Mladika Ptuj. Tu sta 
nastopila združena otroška 
pevska zbora z obeh lokacij 
in združena mladinska pevska 
zbora. Tako da se pokaže OS 
Cirkulane-Zavrč kot celota. 
Strokovna ocenjevalka Dani
ca Pirečnik je dodelila dobre 
kritike za oba zbora, sploh če 
pogledamo s tega vidika, da je 
otroški pevski zbor imel samo 
eno skupno vajo obeh lokacij, 
mladinski pevski zbor pa dve. 
Še posebej je pohvalila zdru
ženi mladinski pevski zbor, 
ki sicer ni bil predlagan na 
regijsko tekmovanje, vendar 
zaseda po njenem mnenju 1. 
mesto med zbori, ki niso bili 
predlagani na regijska tekmo

vanja. Torej je tudi to doda
ten motiv za naslednje šolsko 
leto, da za revijo opravimo 
kakšno skupno vajo več in se 
morda z malo sreče uvrstimo 
tudi naprej.
Vsem pevcem pevskih zborov 
OŠ Cirkulane-Zavrč gre tudi 
pohvala, da so celo leto pri
dno hodili na vaje in se skrb
no udeleževali vseh priredi
tev. V zahvalo za njihov trud

smo za mladinski pevski zbor 
organizirali nagradni kino v 
Mariboru, kar pa naj bo tudi 
spodbuda za naslednje šol
sko leto in spodbuda za pev
ce otroškega pevskega zbora, 
da vztrajajo in si kot kasneje 
mladinci prislužijo nagrado.

Aleksander Šijanec, 
zborovodja

Končna ekskurzija 9. razredov na Gorenjsko in Primorsko
Vsi smo že kar nekaj časa 
nestrpno čakali ta naš konč
ni izlet, saj smo po programu 
sodeč sklepali, da se bomo 
imeli izvrstno, pa dva dni naj 
bi trajal.
In prišel je ta težko pričako

vani dan, 19. maj, ko smo 
se ob 5.45 zbrali pred šolo v 
Zavrču. Odpravili smo se v 
Cirkulane po svoje sosošolce, 
nato pa nas je čakala dolga 
pot z avtobusom do prvega 
postanka na Trojanah. Na 
avtobusu nam je bilo zelo 
lepo, ker smo se družili s pri
jatelji. Med potjo do Trojan 
smo se ustavili še v Tepanju, 
kjer smo pobrali našega sora- 
zrednika, učitelja Dejana

Ostroška. Ko smo prišli do 
Trojan, smo bili žejni in si tam 
kupili kakšen sok ter pomali- 
cali. Na Trojanah smo stali 
približno 25 minut in nato 
nadaljevali pot na Gorenjsko. 
Preden smo prišli do hotela, 
smo odšli še na ogled igre o 
soški fronti ter na rafting, kjer 
smo najbolj pogumni skakali 
v ledeno hladno reko Sočo, ki 
je imela samo 6 stopinj!
Nato smo prišli do hotela 

Alp v Bovcu, kjer smo imeli 
večerjo in tudi prespali. Zve
čer smo imeli posebnega DJ- 
ja, ki je bil zelo dober, saj nam 
je uresničil skoraj vsako našo 
glasbeno željo. Plesali in peli 
smo vse do 23. ure, nato pa

Tako zelo smo uživali ...

smo žal morali v sobe, kjer se 
je za nekatere zabava še nada
ljevala.
Po zajtrku in za nekate

re neprespani noči smo se 
odpravili proti morju. Pot je

trajala približno dve uri in 
pol. Ko smo prišli na morje, 
smo si ogledali različne vrste 
kaktusov, ki jih je predstavila 
zanimiva ženska. Po pred
stavitvi smo odšli na majh-
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no ladjico, s katero smo se 
peljali do solin. V solinah so 
nam predstavili svoje delo 
(kako pridelujejo sol). Nato

smo se z ladjico odpeljali še v 
Portorož, kjer smo imeli dve 
uri prostega časa. V tem času 
smo odšli na pice in se kopali

v morju, polnem 
meduz. Morje je 
imelo presene
tljivih 18 stopinj.
Ko sta minili ti 
dve uri, smo se 
odpravili proti 
avtobusu, ki nas 
je čakal v centru 
Portoroža in nas 
odpeljal proti 
domu. Med potjo smo se spet 
ustavili na Trojanah, kjer smo 
si lahko kupili kakšno pijačo 
in slastne krofe. Pot do doma 
je bila zelo dolga, saj smo se 
vozili kar pet ur.

Ko smo prišli domov, smo

bili veseli, da smo po dveh 
dneh spet videli svoje starše, 
in hkrati smo bili tudi žalo
stni, saj smo vedeli, da je bila 
končna ekskurzija že za nami.

Kristijan in Jasmin Gavez,
9. bKako je bila mrzla Soča, a vsi smo preživeli ta šok.

Konjeniški tabor ali počitnice malo drugače
Počitnice. Tabor. Sploh ne 

vem kje bi začela in kako, saj 
so možgani na "ofif". Skratka 
počitnice tako hitro bežijo da 
je že pred vrati šola, meni pa 
se zdi da so se komaj začele. 
Mene je doletela ta naloga, 

da vam malo opišem kako 
smo završke punce preživele 
težko pričakovan in celo leto 
želen tabor na Gorenjskem v 
Konjeniškem centru Vodice. 
Začel se je 8. 8. in trajal do 
12. 8., za nekatere do 10. 
avgusta. Te udeleženke smo 
bile, kot je že bilo omenjeno, 
vse zavrčanke in velike ljubi
teljice konj: Zala Kelc, Lana

in Eva Bo rak, Lena Zebec, Iva 
Težak in jaz. To ni bil nava
den tabor, ko si nekje v gozdu 
ali v hribih in spiš v šotoru. 
Me smo ga preživele s konji 
kar nad hlevom na senu, ki 
je dišalo in je bilo udobno, 
zjutraj pa so nas prvi sončni 
žarki božali po obrazu in nad 
nami so letala letala, saj se v 
bližini nahaja letališče Brnik. 
Najbolj kar nas je seveda pri
tegnilo je bilo jahanje. Jaha
le smo enkrat na dan. Naši 
inštruktorici jahanja pa sta 
bili Marija in Kristina Tasko- 
va. Tako smo si pridobivale 
ah obnavljale znanje jahanja.

Seznanile smo se s higieno 
konja, kakor tudi s čistočo 
hleva, pa tudi s hranjenjem 
konja. Vsak dan je bil nekaj 
posebnega. Ampak večer
no poplavo moram omeniti. 
Dež nam je zalil vse obleke, 
spalne vreče in seno kjer smo 
spale. Tako smo se že drugo 
noč preselile v hišo Logar
jevih kjer smo tudi spale do 
konca tabora. Hodile smo na 
sprehode, tekale, pomagale, se 
igrale, celo pekle smo koruzo, 
ki je zelo prijala v večernih 
urah. Skratka ni bilo minute,

ko bi bil dolgčas. Predzadnji 
večer nas je gospa Logar pelja
la na sprehod ob polni luni do 
planinske točke, kjer smo si 
ogledale okrog 100 mlinčkov 
na vodi.
In kot pravijo vsega lepega je 

enkrat konec. Tako se je tudi 
tabor prehitro zaključil. Polne 
novega znanja o jahanju smo 
se vrnile domov. Ampak ver
jamemo in upamo, da se ga 
tudi drugo leto udeležimo saj 
je bilo nepozabno doživetje.

Valentina Križnjak

bOSE^R bEJV
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Državni kros v Novem mestu
11. maja sem se kot zmagoval

ka medobčinskega krosa odpra
vila na državni kros, ki je letos 
potekal v Novem mestu. Dolge 
ure vožnje čez hribe in doline, 
nekaj postankov na Dolenjskem 
in že smo bili tam.

Ko smo prispeli, sva se s svo
jo sotekmovalko šli pripravit 
na tek. Sonce je močno pri
pekalo, kar pa ni bila ovira, 
da ne bi tekmovali. Start se 
je približeval in s tem sem 
postajala vedno bolj nervo
zna. Deset minut pred začet
kom so nas postavili pred 
startno črto. Po čelu so mi 
tekle kapljice znoja, srce pa

mi je vedno hitreje razbijalo 
... »Starter« nam je naznanil 
začetek starta, zaslišala sem 
zvok pištole in stekla po dolgi 
travnati poti. Poskušala sem 
si izboriti dobro mesto, kar 
pa mi v začetku teka ni uspe
valo. 500 metrov pred ciljem 
pa še nisem bila zadovoljna s 
svojim rezultatom. V glavi so 
mi začele odmevati trenerjeve 
besede, kar mi je dalo nove 
svežine in zagona, da sem v 
cilj pritekla kot drugouvršče
na. Sledilo je slovesno pode
ljevanje medalj, stala sem na 
drugi stopnički, kar mi je zelo 
veliko pomenilo.
Za moj dober rezultat gre

zahvala učitelju športne vzgo
je, ki me je spodbujal in me 
na to tekmovanje tudi peljal. 
Zahvalila bi se tudi drugim, 
ki niso mogli biti zraven, ven

dar vem, da so me z mislimi 
spremljali in zame držali pesti 
in navijali. Hvala!

Doroteja Domjan, 9. b

Sobotna šola na OŠ Cirkulane-Zavrč
Bila je sobota, petega februarja. In čeprav 

smo se sami odločili, da gremo v soboto v 
šolo, smo se še vsi zaspani in nekoliko neje
voljni zbrali v matematični učilnici. Tam 
so nas že pričakovali učitelji, ki so vodili 
različne delavnice. Za začetek smo si ogle
dali lutkovno predstavo, ki jo je zaigrala 
lutkovna skupina Rožice. Za sprostitev in 
ogrevanje smo skupaj zapeli tudi pesem in 
zaplesali.

Nato smo se razdelili v skupine, v kate
rih so potekale različne delavnice. V prvi 
delavnici smo si lahko naredili svojo 
punčko iz cunj, v drugi delavnici pa smo 
lahko ustvarjali glasbo z vodo, kar je bilo 
enostavno odlično.
V delavnici glasba z vodo nas je bilo 

kar sedem z dvema učiteljema (Sandi
jem Sijancem in Dejanom Ostroškom 
na čelu), ki sta vodila delavnico. Preden 
pa smo začeli praktično ustvarjati, smo 
obnovili teoretično znanje (C-dur lestvi
co, akorde ...). Kasneje, pri praktičnem 
delu, smo uporabili kozarce in stekleni
ce. V kozarce smo nalivali različne količi
ne vode ter s prsti drgnili ob rob kozarca. 
Pri tem so se slišali različni zvoki. Enako 
smo naredili pri steklenicah, ker pa tukaj

Delavnica glasba z vodo je bila zelo zanimiva.

s prsti nismo mogli drgniti, smo vzeli kar 
palčke in tolkli po njih. Tudi pri stekle
nicah so se slišali zvoki različnih višin. 
Potem je sledila malica s sendviči in sad

jem. Njami! Po kratkem počitku smo 
se vrnili v delavnice. Steklenice različ
nih višin smo zdaj uglasbili po C-dur 
lestvici in zraven uglasbili tudi akorde. 
Naučili smo se zaigrati dve pesmici, ki 
smo ju predstavili učencem v prvi delav

nici. Mislim, da smo jih kar presenetili. 
Potem je sledilo fotografiranje in na kon
cu še poslavljanje.
V sobotni šoli je bilo odlično in upam, 
da bo organizirana še večkrat. Tistim, ki 
se je niso udeležili, pa je lahko žal, saj 
smo se naučili veliko novega in spoznali 
učitelje v malo drugačni luči.

Domen Kotolenko, 9. b
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Robert Ovčar, vodja policijskega okoliša Cirkulane-Zavrč

Na območju občin Zavrč in Cirkulane naloge vodje policijskega oko
liša izvaja policist Robert Ovčar.

Preventivna dejavnost poli
cije se izvaja pri opravljanju 
nalog iz 3. člena Zakona o 
policiji. Njen namen je, da 
policisti z različnimi specifič
nimi in okolju prilagojenimi 
metodami in oblikami v sku
pnost usmerjenega policij
skega dela odpravljajo vzroke 
za nastanek kaznivih dejanj, 
prekrškov in drugih devian
tnih pojavov. Najbolj pogoste 
oblike in metode dela so zlasti 
svetovanje, delo v posvetoval
nih telesih, delo v policijskih 
pisarnah, izobraževanje otrok 
in odraslih, neformalne obli
ke druženja in povezovanja 
z državljani, organiziranje in 
izvajanje preventivnih projek
tov ter druge aktivnosti. Vod
je policijskih okolišev tako 
različne subjekte in državljane 
spodbujajo k samozaščitnemu 
ravnanju, poskušajo spodbu
jati razvoj varnostne zavesti 
občanov in s tem večji obču
tek varnosti. Pri tem partner
sko sodelujejo z občani ter 
drugimi subjekti na območju 
lokalnih skupnosti.
Na območju občin Cirkulane 

in Zavrč je pod okriljem Poli
cijske postaje Gorišnica usta
novljen policijski okoliš, ki 
obsega celotno območje obeh 
občin. Naloge vodje policij

skega okoliša izvaja policist 
Robert Ovčar.
Robert Ovčar je policist z 

dolgoletnimi delovnimi izku
šnjami. Svojo poklicno poli
cijsko pot je začel leta 1990 
na takratni postaji milice 
Ljubljana Šiška. Tam se je 
srečeval z raznovrstno proble
matiko, ki je značilna za večja 
mesta. V letu 1993 je bil na 
lastno željo premeščen bliže 
domačemu okolju in je začel 
delati na PMP Gruškovje. 
Zaradi želje po bolj dinamič
nem delu je bil ponovno zara
di lastne želje premeščen na 
PP Podlehnik. Od leta 2004 
že dela neposredno v tem 
okolju, najprej kot policist na 
PMP Zavrč in sedaj kot poli
cist vodja policijskega okoliša 
na PP Gorišnica. To okolje 
odlično pozna, skozi delo v 
službi in v zasebnih stikih je 
spoznal številne občane obeh 
občin. Poznavanje življenja v 
tem delu Haloz mu ni tuje. 
Ob službenih dolžnosti še 
najde čas za svoje ljubiteljske 
dejavnosti, kot so motorizem, 
kolesarjenje, alpsko smuča
nje in tudi fitnes. Ukvarja se 
tudi z vinogradništvom, ki pa 
je dejavnost, s katero veliko
krat naveže stike s haloškimi 
ljudmi, saj ob izmenjavi raz

ličnih izkušenj beseda veliko 
lažje steče. Kot vodja policij
skega okoliša veliko sodeluje 
pri spodbujanju in razvijanju 
varnostne zavesti občanov. 
Uspešen je pri doseganju par
tnerskega sodelovanja med 
občani in policijo ter je dober 
poznavalec socialnih in dru
gih razmer v lokalni skupno
sti.
Kako priti v stik z vodjem 

policijskega okoliša, mu spo
ročiti svoje težave, varno
stne probleme? Vsakdo lah
ko osebno obišče policijsko 
postajo na naslovu Moškanjci 
24 b, kjer dežurnemu poli
cistu sporoči željo po obisku 
vodje varnostnega okoliša. Ob 
prvi priložnosti ga bo vodja

varnostnega okoliša obiskal. 
Občani lahko sporočijo svo
je potrebe tudi na telefon
sko številko 743 07 60 ali na 
e-mail pp_gorisnica.pumb@ 
policija.si.
S skupno željo po dobrem 

občutku varnosti vseh v 
občinah Cirkulane in Zavrč 
si vodstvo Policijske postaje 
Gorišnica in vodja policijske
ga okoliša Robert Ovčar želijo 
veliko dobrih stikov z občani, 
da se bomo lahko na različne 
varnostne situacije hitro in 
učinkovito odzvali.

Milan Baklan,
pomočnik komandirke

Srečanje planincev Pošte in Telekoma v Drenovcu
Planinci planinskih društev Pošte in Tele

koma Slovenije se vsako leto zberemo na 
skupnem srečanju. Organizator letošnjega 
že 44. srečanja v nedeljo, 12. junija 2011, 
je bil PD Pošte in Telekoma Maribor. Kot 
organizator in nekdanji domačin sem se 
odločil, da bo tokratno srečanje v Drenov
cu, pri turistični kmetiji Pungračič, z mojo 
odločitvijo pa so se strinjali tudi drugi čla
ni, določeni za organizacijo srečanja.

Do kraja prireditve je bilo možno priti 
po dveh poteh, eni daljši in krajši, za tiste 
z manj kondicije. Začetek daljše poti je 
bil pri Ivanu Vuzmu v Hrastovcu, krajše 
pa pri Grebljici, kot smo včasih rekli in 
še danes temu mestu pravijo domačini. 
Tu je pohodnike že čakalo prvo prese
nečenje, ki sta ga pripravili podžupanja 
Marta Bosilj in vodja pohodniške sekcije 
v Zavrču Danica Vajda. Pri improvizira
ni stojnici sta poskrbeli, da so se poho

dniki okrepčali in nato nadaljevali pot. 
Pohodniki so med potjo uživali v hoji, 
razgledih in lepotah tu še neokrnjene in 
predvsem mnogim še neznane pokrajine, 
kjer se na prisojnih legah bohotijo vino
rodni griči, ki kot morje valovijo v različ
nih smereh.

Po približno dveh urah hoje so se poho
dniki ustavili pri vinogradništvu in kle
tarstvu Kokot v Turškem Vrhu. Prijazni

2xOB&J?
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Pohodniki pri Kokotovih v Turškem Vrhu Uradni del je popestrila vokalna skupina Trta iz Zavrča.

domačini so nam postregli s 
pravim koruznim kruhom iz 
krušne peči, ki ga je spekla 
gospodinja Boža, in odlično 
haloško kapljico, za katero 
skrbi gospodar Slavko. Po

kratkem postanku in okrep
čilu smo nadaljevali pot proti 
Drenovcu.
Ob 12.30 se je pričel kul

turni program, v katerem 
so sodelovali moški pevski

zbor KUD Pošta Maribor, 
vokalna skupina Trta KUD 
Maksa Furjana iz Zavrča in 
humorist Boris. V nadalje
vanju programa sta prisotne 
pozdravila predsednik PD 
Pošte in Telekoma Maribor 
Jože Strelec in podžupanja 
občine Zavrč Marta Bosilj, 
ki je izrazila dobrodošlico in 
zahvalo našemu društvu, da 
smo se odločili in organizirali 
to srečanje v njihovi občini in 
s tem prispevali k promociji 
kraja. Izrazila je tudi željo, da 
te kraje še večkrat obiščemo. 
Po uradnem delu je sledilo 
druženje ob glasbi, ki jo je 
izvajal Trio trta pod vodstvom 
domačina harmonikarja Mar
tina Tetičkoviča. Vsem, ki ste 
poskrbeli za okrepčilo poho

dnikov, za popestritev kultur
nega programa in podžupanji 
za lep govor, se v imenu pla
ninskega društva in v svojem 
imenu najlepše zahvaljujem. 
Upam, da to ni bilo zadnje 
srečanje in da se ob kaki drugi 
priložnosti zopet vidimo.
Druženje smo zaključili s 

plesom v popoldanskih urah. 
Navdušeni nad to pokrajino 
so si mnogi obljubili, da se 
bodo na te čudovite, s trto 
posajene razgledne gričke, do 
danes še mnogim neznanega 
koščka naše lepe domovine,, 
kmalu vrnili.

Besedilo in foto:
Vlado Možina

V konjeniškem klubu Bori se 
družimo in povezujemo lju
bitelji konj in konjeništva iz 
občin Gorišnica in Zavrč, delu
jemo pa že deset let. Število čla
nov se vsa leta delovanja giblje 
med 30 in 35, več kot polovica 
članov pa je Zavrčanov.

V društvu smo od vsega 
začetka zelo aktivni in smo vse 
bolj prepoznavni po vsej Slo
veniji. Delujemo tako na kul
turnem kot športnem podro-

Konjeniški klub Bori vabi
čju. Velik poudarek dajemo 
sodelovanju z drugimi društvi 
in zato se zelo radi odzovemo 
povabilu raznih društev in 
organizacij, tudi šol in vrtcev, 
za sodelovanje na njihovih 
prireditvah. Tako vsako leto 
sodelujemo na Ovčje-kozjem 
balu, na košnji v Šturmovcih, 
na Tržnem dnevu na Domin- 
kovi domačiji, na Barbarinem 
in mnogih drugih prireditvah 
na območju med Ptujem in 
Veliko Nedeljo. Na konjih zadnji vikend v maju

£>iDJ8£=/? 'bčJV
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Med tradicionalnimi konjeniškimi dogodki je tudi blagoslov konj 
na jurjevo. Konje in konjenike je blagoslovil završki župnik Jože 
Pasičnjek.

Naši člani pa se udeležujejo 
konjenic po Sloveniji, kjer 
zgledno zastopajo naš klub in 
sodelujejo na raznih konjeni
ških tekmovanjih, sicer bolj 
na amaterski ravni.
Sedež društva je v Mure- 
tincih, na domačiji našega 
predsednika Petra Horvata, 
ki je tudi glavna gonilna sila 
našega društva. Klub se je 
poimenoval po gradu Bori, 
prelepem gradu iz 13. stole
tja, ki leži na strmi skali nad

reko Dravo v Dolanah in je 
ena najbolj markantnih točk 
tega območja. Tam smo ime
li prva leta našega delovanja 
tudi sedež društva.
Klub se financira pretežno 

iz donatorskih sredstev, do 
sedaj pa smo uspešno kandi
dirali tudi na dva razpisa za 
pridobitev evropskih sred
stev. Vendar pa se da z dobro 
voljo in prostovoljnim delom 
naših članov tudi z omejenimi 
finančnimi sredstvi marsikaj

narediti.
Tradicionalne prireditve, 

ki jih organiziramo: blago
slov konj na jurjevo (aprila), 
blagoslov konj na Štefano
vo (decembra) in Martinova 
konjenica (novembra).
Naše poslanstvo je predvsem 

razvijanje ljubezni do konj in 
konjeništva, vzpostavitev pra
vega odnosa med ljudmi in 
konji, omogočiti kakovostno 
preživljanje prostega časa za 
naše mlade člane in predvsem 
dvig konjeniške kulture.

Če želite zajahati prekrasnega 
iskrega konjiča, se popeljati s 
kočijo ob kakšni posebni pri
ložnosti ali pa si želite konja 
samo pobožati, nas lahko poi
ščete in vam bomo to omogo
čili. Vedno pa smo veseli tudi 
novih članov, zato lepo vablje
ni med nas.

Lep konjeniški pozdrav iz 
Konjeniškega kluba Bori.

Marjana Logar Kelc

Utrinek s poroke na anino, ko sta bili na cesti lepo okrašeni kočiji.
Foto: arhiv Marjana L. Kelca

Že deveti ovčje-kozji bal

Prejemniki priznanj izbora naj rejec 201 1

V soboto, 2. julija, je Društvo 
rejcev drobnice Haloze organi
ziralo na gradu Bori že deveti 
ovčje-kozji bal z golažijado. Po 
krajšem kulturnem programu 
in nagovoru predsednika dru
štva so prisotne nagovorili in 
pozdravili še podžupan obči
ne Cirkulane Davorin Tušek, 
poslanec državnega zbora 
Branko Marinič in predsednik 
Kmetijsko-gozdarske zbornice 
Slovenije Ciril Smrkolj.

Ovčje-kozji bal z golažijado 
je že tradicionalna prireditev. 
Namen prireditve je predsta
viti se širši javnosti, pridobiti 
nove člane in spodbujati rejo 
drobnice, posledično pa vpli

vati tudi na spremembo pre
hranjevalnih navad ter pove
čati porabo mesa in jedi iz 
mesa drobnice.
Da bi spodbudili rejo drob

nice, smo tudi letos izvedli 
projekt za izbor naj rejca 
drobnice 2011. Na javni raz
pis se je prijavilo osem kme
tij. Izbor je potekal v dveh 
kategorijah, in sicer kmetije, 
ki redijo do 15, in kmetije, ki 
redijo več kot 15 plemenskih 
živali. Rezultati izbora so bili 
predstavljeni na balu. Naslov 
naj rejec v kategoriji nad 15 
živali je letos prejela kmetija 
Srečka in Irene Zorec iz Stu- 
kov v MO Ptuju, naslov naj 
rejec do 15 živali pa kmetija

Slavka Šmigoca iz Vareje v 
občini Videm. Ob podelitvah 
naslovov naj rejec sta zmago
valca prejela pisni priznanji in 
pokala, drugi sodelujoči pa so

prejeli zahvale za sodelovanje. 
Ob že tradicionalni razstavi 

drobnice, prikazu striženja 
ovac in pastirskih igrah je tudi 
tokrat potekalo tekmovanje
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Posebnost letošnjega dogodka je bil tudi jagenjček Piki, ki se je z 
gospodarjem Slavkom Belšakom iz Gorenjskega Vrha sprehajal kar 
med občinstvom.

v kuhanju golaža, letos so se 
pomerile tri ekipe. Po oceni

Foto: J L

komisije je tudi letos najbolj
ši golaž skuhala ekipa kmeti

je Drobnič iz občine Videm, 
na drugo mesto se je uvrstila 
kmetija Kelemina iz Huma 
pri Ormožu, na tretjem mestu 
pa so bili predlanski zmago
valci — »Gruntovčani« kmetije 
Vesenjak iz Korenjaka.
Ob dobrem sočnem golažu, 

jedeh iz mesa drobnice in 
pestrem kulturnem programu 
so dogajanje na Borlu s svo
jim prihodom popestrili tudi 
člani Konjeniškega kluba Bori 
in družba motoristovi »Stari 
biki« z Borla.
Zabavni del prireditve sta 

popestrili mladi pevki iz OS 
Zavrč, Sany iz Hrastovca in 
Minea Gabrovec. Obe sta

odpeli nekaj pesmi ter pri 
tem poželi zelo velik aplavz. 
Za sodelovanje na prireditvi 
se obema pevkama kakor tudi 
njunim staršem zahvaljujemo. 
Vsem občinam in drugim, 
ki so kakor koli pomagali pri 
izvedbi prireditve, se iskreno 
zahvaljujemo. Zahvaljujemo 
se tudi za zelo številčen obisk 
in vse ljubitelje živali ter lju
bitelje dobre in zdrave hrane 
iz mesa drobnice vabimo na 
naslednji jubilejni, 10. ovčje- 
kozji bal.

Janko Lorbek,
predsednik društva

Naš dom je v novi preobleki
Društvo upokojencev Zavrč 

je v tem letu doživelo kar 
nekaj sprememb in novosti. 
Imamo novega predsednika,

ustanovili smo skupine za 
nove dejavnosti v društvu, in 
sicer:
šahisti se redno sestajajo vsak

torek, zasedejo štiri do pet ali 
celo več šahovnic, da vse pote
ka po šahovskih pravilih, pa 
skrbi Martin Majcenovič; 
vsak petek se pred domom 

zberejo kolesarke in kolesarji, 
na hitro se dogovorijo za turo 
in že poženejo pedale ter zao
krožijo po poti tistega dne; 
ustanavljamo tudi skupino 

članic, ki si bodo pripravile 
svoj program dela (npr. roč
na dela, izdelavo spominkov, 
petje ...);
nadaljujemo tudi s projek

tom Starejši za starejše, ki ga 
financira Zveza društev upo
kojencev Slovenije.
Predvsem pa smo zelo veseli, 

da je dom dobil novo fasado, 
enotno z domom gasilcev, kar

daje lepšo podobo celotnemu 
objektu. Zamenjana so tudi 
dotrajana okna in vrata, za 
kar se zahvaljujemo županu 
Miranu Vuku in njegovim 
sodelavcem v občinskem sve
tu.
V začetku septembra bomo 
imeli jesenski piknik na Šva
bovem. Se veliko načrtov in 
projektov bi lahko uresničili, 
če bi nam finančna sredstva 
dopuščala. Večji poudarek 
bomo dajali druženju in tudi 
povezovanju z drugimi dru
štvi.

Vida Milunič,
tajnica DU Zavrč

Zgradba, v kateri domujejo završki upokojenci, ima po obnovi nov, 
lepši videz.

Foto: TM

Mi kolesarimo
Da se v naši občini Zavrč vedno nekaj 

dogaja, vemo vsi, da pa se od 1. julija vsak 
petek zberemo ljubitelji rekreacije — kole
sarjenja —pa ne veste vsi.

Pod okriljem Društva upokojencev

Zavrč smo na iniciativo posameznikov v 
petek, 1. julija, organizirali prvo kolesar
jenje po našem občinskem terenu. In ta 
petek ni bil slab začetek, saj je kolesarilo 
19 občank in občanov vseh starosti, želj
nih druženja in športne rekreacije.

Že na »prvi furi« smo prekolesarili in 
prehodili polovico asfaltirane občinske 
meje. Najprej smo zagrizli po ravnici pro
ti Drenovcu, nato smo upočasnili gibanje 
ter kolesa porivali do Sv. Mohorja in se 
nato spustili po Korenjaku in Brezovcu
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proti gostilni Veselič. Sledila 
je mokra pavza s komentarji 
o doživetjih, nakar smo nada
ljevali vožnjo v turističnem 
stilu do izhodiščne točke. Vsi 
udeleženci so bili zadovoljni z 
uspehom, da so premagali pot 
in spoznali svoje somišljenike, 
ter izrazili željo, da se ti petki 
ponavljajo. Sklenili smo, da se 
to uresniči in v juliju smo se 
vsak petek podali na novo pot 
ter prekolesarili in prehodili 
vso našo občino, ki ni velika, 
je pa lepa in zapeljiva.
Mogoče imate tudi vi podob
ne želje, da doživite prijetne 
trenutke v druženju in giba

nju na kolesu. Priložnost 
je pred vami, samo kolo in 
dobro voljo vzemite ter se v 
petek pripeljite do doma upo
kojencev.
To je bil kratek opis začetka 
naše dejavnosti, ki prinaša 
mnogo lepih in nepozabnih 
doživetij, zato bomo kolesarili 
še naprej, vsak petek do konca 
oktobra 2011. V želji, da sto
rite nekaj lepega in dobrega za 
svojo dušo in telo, vas priča
kujemo na kolesu vsak petek.

Peter Prelog, DU Zavrč, 
sekcija za rekreacijo

Prvič so v sekciji DU Zavrč tako številno sedli na kolo 1. julija letos in 
skupaj prekolesarili velik del završke občine.

Foto: arhiv DU

Zlato poročno slavje zakoncev Zebec
V soboto, 28. maja 2011, je 

bil poseben dan. V cerkvi Jane
za Krstnika v Gorenjskem Vrhu 
se je odvijal obred zlate poroke 
Avguština in Marije Zebec iz 
Gorenjskega Vrha 26 b. Tega 
dne sta si ponovno obljubila 
ljubezen in zvestobo. V zako
nu, dolgem 50 let, sta doživela 
marsikaj, tudi rojstvo treh sinov 
in hčere. Prvi ju je obogatil sin

Vinko, nato še Joži in Avgust 
ter hčerka Zlatka.

Ker sta bila drug drugemu 
najboljša prijatelja, sta tudi 
znala sprejeti trenutke, ki 
so za starše posebej težki. Se 
posebej izguba sina Jožija, 
ki tega dne žal ni mogel biti 
z njima. Vzela ga je cesta, 
vendar smo prepričani, da v

srcih zlatoporočencev še živi. 
Danes zakonca Zebec razve
seljujejo štiri vnukinje, dva 
vnuka in pravnukinja. Srečna 
sta, ker v njunem domu živi 
vnuk Ervin z Melito in prav
nukinjo.
Zlatoporočenca sta znala 

ustvariti topel dom, poln lju
bezni, strpnosti, potrpežljivo
sti in medsebojnega spoštova
nja. Vse to se odraža v odnosu 
žene do moža. Moža, ki ga je 
bolezen prezgodaj položila v 
popolno odvisnost od žene. 
Žene, ki zmore poleg dela 
na majhni kmetiji oskrbovati 
in negovati moža z naj večjo 
mero ljubezni in spoštovanja. 
Za njun zakon res velja prego
vor: Drevo se nasloni na dre
vo — človek na človeka.
Ko sta pred 50 leti stopila 

na skupno življenjsko pot, 
sta imela pred seboj skupni 
cilj — ustvariti srečo sebi in 
svojim otrokom. Uspelo jima 
je. Otrokom sta posvetila naj
lepša leta svojega življenja in 
njihova življenja obogatila z 
nesebično ljubeznijo. Ljube
zni polna je bila roka, ki jim 
je rezala kruh, jih bodrila v

Zlatoporočenca Zebec na poročni dan s svati v cerkvici v Gorenjskem 
Vrhu. Iskreno čestitamo!

Foto: arhiv družine

premagovanju težav. Ljubezni 
polno je bilo naročje, v kate
rem so zrasli otroci in v kate
rega se radi vračajo. Lahko sta 
ponosna, ponosni so lahko 
njuni otroci, vnuki in pravnu
kinja.
Njuna prehojena skupna 

pot, iskreno prijateljstvo in 
ljubezen, ki ju je pripeljala 
do slovesnosti zlate poroke, je 
najlepše zagotovilo za njuno 
pot v prihodnje, zato iskrene 
čestitke.

Marta Bosilj,
podžupanja občine Zavrč
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Soroptimist klub Ptuj za mamograf
Leta 2001 smo na pobudo in 

pod okriljem botrskega kluba 
iz Maribora ustanovile Sorop
timist klub Ptuj. Smo tretji 
klub v Sloveniji, sicer pa eden 
od tisočih na svetu. Nasa poseb
nost je, da smo vanj vključene 
le ženske, uspešne, poslovne in 
takšne, ki lahko s svojim zna
njem, srčnostjo in z ljubeznijo 
pomagamo ljudem, potrebnim 
pomoči. Danes, po desetih letih, 
smo na svoje delo ponosne, v 
družbi uživamo ugled, najpo
membneje pa je, da smo med 
seboj tudi prijateljice.

Letos naš klub praznuje 10 
let in zato bi to obletnico rade 
zaokrožile z največjo akcijo 
doslej — z nakupom nujno 
potrebnega digitalnega medi
cinskega aparata — mamogra- 
fa, ki omogoča varno in hitro 
diagnosticiranje raka na dojki 
in je pogoj za to, da bodo te 
preglede lahko še naprej opra
vljali v Splošni bolnišnici dr. 
Jožeta Potrča na Ptuju.
Le skupaj, tudi z vašo pomo

čjo, bomo zmogli in zbrali 
potrebna sredstva za nakup 
aparata, ki bo našim ženam, 
mamam, babicam in hčeram 
omogočal zgodnje odkrivanje 
raka na dojki. To ni bolezen,

zaradi katere bi danes umirali, 
seveda, če jo odkrijemo dovolj 
zgodaj. In prav temu služi 
mamograf.
V ambulanti ptujske bolni

šnice letno pregledajo 3600 
pacientk. Ne dovolimo, da 
takih pregledov na Ptuju ne 
bi več opravljali. Sami poskr
bimo zase, zberimo denar, 
kupimo mamograf in rešimo 
življenje žensk, čeprav tudi 
moški niso izvzeti.

AKCIJA SOROPTIMIST 
KLUBA PTUJ V LETU 
2011 - ZBIRANJE 
SREDSTEV ZA 
MAMOGRAF
Rak je bolezen starejših lju

di, tudi rak dojk. Življenjska 
doba se podaljšuje, zato lju
dje zbolevajo za rakom 
dojk pogosteje kot nekoč. 
Pomembni nevarnostni dejav
niki, ki so povezani z večjim 
zbolevanjem za rakom dojk, 
so:
- demografski (spol, starost, 

zemljepisna lega),
- dejavniki materinstva (zgo
dnja prva menstruacija, pozna 
mena, starost več kot 30 let 
ob prvem porodu, nerodnost, 
majhno število otrok, opusti
tev dojenja),

i,,

- oralna kontracepcija (le v 
obdobju jemanja),
- hormonsko nadomestno 

zdravljenje (še po več letih 
jemanja),
- nezdrav življenjski slog 
(alkohol, neuravnotežena pre
hrana z nasičenimi maščobni
mi kislinami, debelost, telesna 
neaktivnost),
- mamografska nepregleda-

nost dojk,
- dednost.
Vir: Onkologija, MK 2009

Akciji so se pridružili soro
dna kluba Lions Ptuj in Rota- 
ry Ptuj, drugi humanitarni 
klubi in mnoga podjetja, 
organizacije, zasebniki, zdrav
niki in medicinske sestre ptuj
ske bolnišnice ...

Naše geslo:
Združimo moči, 
saj gre za naše življenje 
in življenje naših ljudi.

Prispevek nakažite na bančni račun:
04202-0001807435, odprt pri Novi KBM

Pošljite SMS s ključno besedo MAMO na 1919 in 
donirali boste 1 EUR za nakup mamografa.
Več informacij najdete na naši spletni strani www. 
soroptimist-ptuj.si.
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Lepo vreme privabilo veliko romarjev
Na praznik Marijinega vne
bovzetja, ob Velikem šmarnu 
je bilo praznično tudi v završki 
župniji, Mnogo romarjev od 
vsepovsod je tudi letos romalo 
na haloški grič, k cerkvi Devi
ce Marije, zavetnice splavarjev 
po Dravi. Sicer pa je završka 
podružnična Marijina cer
kev ena od 300- ih v Sloveniji 
posvečenih Mariji, žegnanje 
15. avgusta pa ima v Zavrču že 
dolgo tradicijo.

Praznik Marijinega vnebov
zetja je bil včasih dan, ko sta

bili prepovedani delo in pa 
tudi veseljačenje. Ce bi kdo 
na ta dan obiral sadje, bi 
padel z drevesa, zlomil bi si 
nogo, lahko bi ga pičila tudi 
kača. Tako je bilo včasih, a 
danes je drugače. 15. avgust je 
dan veselja, prijetnih druženj 
in nasploh dan, ki ga mnogi 
izkoristijo za romanje v Mari
jina svetišča ali kar za izlet v 
naravo. Praznični avgusto
vski dan, preživet Zavrču, pa 
verjetno iz leta v leto ljudem 
ostaja v lepem spominu.

TM

Slovesno mašo so na praznični dan darovali završki župnik Jože 
Pasičnjek, Janez Maučec, župnik iz fare sv. Marko niže Ptuja in Slavko 
Štefko, župnik iz fare Polenšek. Za ubrano petje je skrbel cerkveni 
mešani pevski zbor iz Markovcev.

K završki Devici Mariji je na sončni in vroči praznični 15. avgust 
romalo veliko ljudi od vsepovsod

Pri mašni daritvi se je zbralo veliko vernikov, a mnogi so morali ostati 
tudi zunaj cerkve, v senci, kjer pa je bilo za vse dobro poskrbljeno. 
Foto: TM

Dobro je vedeti ...

Ob prazniku Marijinega vnebovzetja vso nekoč bla
goslovili tudi zelišča in rože, ki so jih ljudje prina
šali v cerkev, duhovnik pa je blagoslovil s posebnim 
obredom. Te so potem ljudje shranjevali doma, da 
bi jih branile pred ognjem in strelo. Kmetje so si ob 
velikem šmarnu zaželeli lepega vremena, kar naj bi 
pomenilo lepo pšenico za zimo, podobno željo so 
izrazili vinogradniki, saj "kadar velikega šmarna son
ce peče, tedaj dobro vino v sod poteče".

Veljal naj bi tudi pregovor: Ce je na ta dan lepo vre
me, bo tudi lepa jesen. Vir: www.rtvslo.si




